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Polaganjem bijelih ruža na spomen obi-
lježje poginulim braniteljima, u Ivancu je u 
četvrtak, 4. kolovoza, odana počast poginuli-
ma u povodu Dana pobjede, Dana domovin-
ske zahvalnosti i Dana hrvatskih branitelja. 

Evocirajući sjećanja na oslobodilač-
ku akciju Oluja i sve koje su svoje živote i 
zdravlje žrtvovali za ostvarenje suverene 
i neovisne Hrvatske, sjenama poginulih 
poklonila se njihova rodbina, predstavnici 

braniteljskih udruga i PP Ivanec te članovi 
izaslanstva Grada Ivanca.

Vijenac je potom položen i kod središ-
njeg križa na gradskom groblju. Molitvu 
za poginule predvodio je ivanečki kapelan 
vlč. Petar Mlakar koji je tom prilikom po-
novno podsjetio na veličinu njihove žrtve 
te zahvalio svima koji su došli kako bi ob-
novili zahvalni spomen na sve koji su svoj 
život ugradili na oltar Domovine.(ljr)

Uz Dan pobjede, domovinske zahvalnosti i Dan hrvatskih branitelja
Pod predsjedanjem Jasenke Friščić, održan je 

sastanak Upravnog vijeća Humanitarne fundacije 
Pro vite. Na dnevnom redu bilo je rješavanje za-
molbi građana i njihovih obitelji za novčanom po-
moći radi liječenja ili ublažavanja njihova, iznimno 
teškog, socijalnog stanja.

   I ovoga puta odobrene su potpore za više na-
ših sugrađana koji su oboljeli od malignih bolesti 
ili su od samog svog rođenja upućeni na pomoć i 
njegu bližnjih. Novčane pomoći isplaćene su i po-

jedinim sugrađanima koji su se slijedom životnih 
okolnosti našli u situaciji da nemaju ni za ogrjev, 
kao i građanima ozbiljno narušenog zdravlja i eg-
zistencije.

   Pro vitae trenutačno na svom žiro računu 
raspolaže s oko 120.000 kuna. Zahvaljujući dona-
torima i organizatorima humanitarnih akcija koji 
joj često uplaćuju skupljene priloge, u mogućnosti 
je pomagati našim sugrađanima u teškim život-
nim situacijama.(ljr)

U stambenoj zoni postavlja se 18 
stupova javne rasvjete

 

U Industrijskoj zoni Ivanec su tijekom 
kolovoza obavljeni radovi na gradnji 
prometne i komunalne infrastrukture za 
potrebe poznatog stranog ulagača koji u 
nju ulazi s greenfield investicijom. Kako bi 
se investitoru omogućio pristup cijelom 
koridoru rezervirane parcele, sagrađena 
je prometnica s oborinskom odvodnjom 
duljine 160 metara.  Temeljem provede-
nog natječajnog postupka, izvođenje ra-
dova na izgradnji prometnice povjereno 
je Colasu Hrvatska d.d., odnosno, njegovu 
podizvoditelju, tvrtki TTG iz Višnjice. Vri-
jednost radova je nešto više od 232.000 
kuna, a sredstva osigurava Grad Ivanec.

Radi opremanja građevinske parcele 
stranog ulagača svim potrebnim priključ-
cima, sagrađeno je i oko 340 metara vo-
doopskrbne mreže vrijedne blizu 80.000 

kuna. Vodovod su, također u kolovozu, 
sagradile Ivkom vode d.o.o., dok je Ivkom 
plin položio oko 240 metara plinovoda. 
Plinski radovi vrijedni su 43.000 kuna.

Ugovoreni su i radovi na gradnji jav-
ne rasvjete vrijedni 55.000 kuna, za koje 
je sredstva također osigurao Grad. Njih 
će izvoditi Elektrocentar Petek, odnosno, 
njegov kooperant, tvrtka Hranić DDV.

Radovima koordinira investitor - Po-
slovna zona Ivanec d.o.o., kojoj je Grad 
povjerio provedbu svih potrebnih zahva-
ta. Po izjavi gradonačelnika Milorada Ba-
tinića, sve spomenute radove bilo je po-
trebno izvesti kako bi se stranom ulagaču 
omogućilo da već u listopadu ove godine 
ili najkasnije u proljeće iduće godine u In-
dustrijskoj zoni započne s gradnjom svog 
industrijskog pogona.(ljr)

Pokraj stambenih zgrada u gradskom 
središtu Ivanca je krajem kolovoza počelo 
podizanje pergola (pergola je okvir od stu-
pova i greda,  koji služi kao nosivi element za  
biljke penjačice), pod koje će se smje stiti 
kontejneri za komunalni otpad te „zele-
ni otoci“, odnosno, spremnici za odvojeno 
prikupljanje reciklažnog otpada (plastike, 
stakla i papira). 

Ovaj pro-
jekt inicirao 
je osobno 
gradonačel-
nik Milorad 
Batinić, sa ci-
ljem da se uži 
gradski centar 
uredi u skladu 

s urbanim standardima. Naime, i sami 
svjedočimo da su kontejneri s komunal-
nim otpadom sada smješteni na nea-
dekvatnim mjestima pokraj stambenih 
zgrada, nerijetko pod prozorima spavaćih 
soba ili kuhinja građana ili tik do ulaza u 
zgrade. Kako bi se izmijenila takva, nima-
lo lijepa slika, pokrenut je projekt gradnje 
pergola na ukupno 17 lokacija na javnim 
površinama u užem gradskom centru. 

Ovaj projekt Grad realizira u surad-
nji sa svojim Komunalnim poduzećem 
Ivkom. Ono je u međuvremenu provelo 

natječaj te gradnju pergola povjerilo naj-
povoljnijem ponuđaču, Graditeljstvu vl. 
Andrije Grabara iz Ivanca.  

Za potrebe njihova postavljanja najpri-
je su obavljeni zemljani radovi i sagrađene 
betonske podloge, a potom je postupno 
počela montaža pergola. Ovisno o broju 
korisnika u pojedinoj zgradi, pergole su 
različitih dimenzija, a podignute su iza ili 
pokraj zgrada, uz vođenje računa o tome 
da se kontejneri sklone s ulica te da se u 
odabiru lokacija poštuju i želje stanara.

Pergole su solidno konstruirane, a do 
svake će se urediti i adekvatan prilaz za 
komunalna vozila Ivkoma. Oko njih pred-
stoji sadnja brzorastućih biljaka penjačica 
i to klematisa, kozje krvi, jasmina i tekome 
koje će, kad porastu, ujedno biti i cvjetni 
ukras te prirodna zaštita koja će spreča-
vati pogled na kontejnere.

Sklanjanje kontejnera s ulica i ispred 
zgrada neosporno će pridonijeti uredni-
jem izgledu gradskog središta. No to je tek 
prvi korak, jer je prilikom više obilazaka 
gradilišta uočena i potreba otklanjanja ne-
reda kod pojedinih zgrada, kao i uklanjanje 
dijelova pojedinih zapuštenih nogostupa 
te njihovo pretvaranje u zelene površine.

Ukupna vrijednost radova je 369.000 
kuna, a njihov završetak očekuje se kra-
jem ovog mjeseca.(ljr)

Ivkomove komunalne službe ljetos su 
u Ivancu trošne metalne kontejnere za 
odlaganje komunalnog otpada zamijeni-
le s dvadesetak novih. Stari, koji se nisu 
mogli popraviti, završili su u otpadnom 
željezu. 

Na ostalim starijim spremnicima po-
pravljeni su poklopci i kotači pa će još 
jedno vrijeme služiti svrsi. Troškove na-
bave novih kontejnera pokrio je Ivkom 
d.d. Ivanec.(ljr)

INDUSTRIJSKA ZONA  400.000 kuna u prometnu, komunalnu, plinsku i elektroenergetsku infrastrukturu

Na natječaju „Konkurentnost turistič-
kog gospodarstva“ koji je raspisalo Mi-
nistarstvo turizma, Projektni ured Grada 
Ivanca ostvario je stopostotni učinak! 
Potvrđuje to podatak da su, od ukupno 
tri projekta koje je kandidirao za potre-
be svojih klijenata, sva tri na navedenom 
pozivu ostvarila novčane potpore i to od 
ukupno 120.000 kuna bespovratnih sred-
stava. 

Riječ je o dva OPG-a te jednoj turistič-
koj agenciji s područja Ivanca, koji će do-
bivena sredstva uložiti u objekte i proši-
renje ponude kako bi upotpunili turističku 
ponudu Ivanca i pridonijeli njegovu dalj-
njem gospodarskom razvitku. 

O tome koliko je zapravo sjajan rezul-

tat mladih voditelja EU projekata, najbolje 
govore podaci da je od ukupno 515 odo-
brenih projekata kroz 7 raspisanih mjera, 
samo 12 projekata iz Varaždinske župani-
je ostvarilo sredstva, a tri od njih su izra-
dili zaposlenici Projektnog ureda.

Ovi konkretni rezultati rada Projektnog 
ureda dokaz su kvalitetne edukacije i rada 
mladih visokoobrazovanih kadrova koji su 
ovime ujedno pokazali opravdanost ula-
ganja Grada u ovaj projekt.

Nakon prve radionice o mogućnostima 
bespovratnog financiranja poduzetnič-
kih projekata iz programa Poduzetnički 
impuls – E- impuls 2016., koju su krajem 
srpnja održali zaposlenici Projektnog ure-
da Ivanec s direktoricom Poslovne zone 
Lanom Labaš, a kojoj se odazvalo pet-
naestak gospodarstvenika, zbog velikog 
interesa poduzetnika nova prezentacija 
ovoga programa održana je još jednom – 
u utorak, 30. kolovoza. 

Naime, zbog godišnjih odmora mnogi 

su poduzetnici propustili prvu radionicu 
pa je, zbog povećanog broja upita, održano 
još jedno predstavljanje E – impulsa s pro-
gramima financiranja koji su na raspolaga-
nju mikro, malim i srednjim poduzetnicima. 
Na prezentaciji kojoj se odazvalo desetak 
poduzetnika, detaljno su pojašnjeni načini 
prijave na programe i priprema prijavne 
dokumentacije, a nazočni su postavljali i 
konkretna pitanja o uvjetima sudjelova-
nja, procesu pripreme i provođenju pro-
jekata, vrednovanju projektnih prijava i sl.

PROJEKTNI URED Prvi konkretni rezultati rada 
mladih voditelja EU projekata

Privukli 120.000 
bespovratnih kuna od 
ministarstva turizma

UREĐENJE Na javnim površinama u gradskom 
centru Ivanca u tijeku je podizanje pergola

Kontejneri sa smećem 
uskoro pod 17 pergola

 ˝ Cilj projekta jest 
skloniti kontejnere sa 
smećem s ulica i ulaza u 
zgrade pod unificirane 
pergole, gdje će ih od 
očiju prolaznika skrivati 
cvjetne penjačice  
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ZBRINJAVANJE 
OTPADA 

Stigli novi kontejneri 
za komunalni otpad 

Zamjena kontejnera u Gajevoj ulici

Infrastruktura 
i priključci za 
švicarskog 
investitora

 ˝ M. Batinić: Strani ulagač izrazio je želju da s gradnjom 
pogona počne još ove ili najkasnije, u proljeće sljedeće godine

Ivkom vode i Ivkom plin sagradili su vodovod i plinovod

U Industrijskoj zoni je izgrađeno novih 160 metara prometnice, kako bi se 
investitoru omogućio pristup parceli
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 ˝ Stopostotni učinak: Od tri 
kandidirana projekta sva tri su 
ostvarila novčane potpore za 
razvitak turističke djelatnosti

Registracija na linku: http://forum.ivanec.hr/
Prije sudjelovanja na forumu potrebno je registrirati se na linku: http://forum.iva-

nec.hr/. Za registraciju na forum Projektnog ureda potrebno je odabrati korisničko ime, 
što sudionicima otvara mogućnost postavljanja pitanja bez korištenja osobnog imena 
i prezimena, ako to ne žele. Ova opcija omogućava korisnicima da bez ustručavanja na 
jednom mjestu dobiju stručne informacije o mogućnostima financiranja svojih projeka-
ta iz nacionalnih izvora i EU fondova.

NOVINA U RADU

Projektni ured aktivirao 
poslovni Internet forum

Voditelji EU projekata dosad su s 
poduzetnicima, obrtnicima i OPG-
ovima sklopili 59 ugovora o suradnji

   Voditelji EU projekata u ljetnim su 
mjesecima aktivirali svoj poslovni Inter-
net forum. Ova novina još je jedan oblik 
njihove neposredne komunikacije sa svim 
zainteresiranim klijentima, prije svega s 
poduzetnicima, obrtnicima i OPG-ovima 
(u njihovoj bazi podataka je 256 podu-
zetnika, 253 obrtnika i 95 OPG-ova). Prva 
tema na forumu bila je „Kako pripremi-
ti projekt da bude prihvatljiv?“, u drugoj 
temi fokusirali su se na Mjeru 6 EU Fonda 
za ruralni razvoj – Razvoj poljoprivrednih 
gospodarstava i poslovanja, a potom su 
otvorili temu koja se odnosi na natječaj 
Ministarstva poduzetništva i obrta „E-im-
puls“, namijenjen subjektima mikro i ma-
log gospodarstva.

-S obzirom na to da smo kroz dosa-
dašnji rad održali 105 sastanaka, sklopili 
59 ugovora o suradnji, napisali 17 pro-
jekata, poslali 74 pisama namjere i 79 
dopisa te pregledali 84 natječaja kao i 
na činjenicu da smo kroz stečeno isku-
stvo dobili uvid u probleme, nedoumi-
ce i nejasnoće s kojima se poduzetnici 

susreću, forum smo postavili kao plat-
formu s namjerom da najčešće postav-
ljena pitanja rješavamo kroz raspravu 
– objašnjavaju voditelji EU projekata.   

Sve objavljene teme, upiti i odgovori su 
javni, tako da svi zainteresirani iz prve ruke 
mogu dobiti pouzdane informacije te se 
direktno uključiti u forumsku raspravu.(aj)
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PODUZETNIŠTVO Zbog velikog interesa poduzetnika

Dva savjetovanja o programu 
potpora E – impuls 2016.
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EKZONA C3 U IVANCU  Investicija blizu 352.000 kuna
Javna rasvjeta u Stepinčevoj i okolnim odvojcima 
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U ivanečkoj stambenoj Zoni C3 – u Ste-
pinčevoj ulici, u dijelu Gajeve prema Ma-
lezovoj te uz mali pješački prolaz prema 
obilaznici počela je gradnja javne rasvje-
te. Bit će postavljeno 18 rasvjetnih stupo-
va, a potom će se urediti i kontaktne povr-

šine, odnosno, asfaltirat će se nogostup u 
ukupnoj duljini 210 metara.  Na natječaj-
nom postupku najpovoljniju ponudu dao 
je Elektro Golub iz Horvatskog, kojemu je 
Grad povjerio izvođenje radova. Njihova 
ukupna vrijednost je 351.850 kuna.(ljr)
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mO Kaniža: Za mladu obitelj 
mještani prikupili 6.350 kn

 Građani Mjesnog odbora Kaniže nisu ostali gluhi na patnju obi-
telji s dvoje djece u nižim razredima osnovne škole, čija mlada maj-
ka boluje od karcinoma. Članovi Vijeća MO-a na čelu sa Zdravkom 
Križekom i volonterima obišli su sva kućanstva svoga kraja te od 
mještana prikupili ukupno 6.350 kuna. U skladu s pravilima organi-
ziranja humanitarnih akcija, skupljeni prilog uplatili su na račun Pro 
vitae, a ona je potom novac proslijedila mladoj obitelji.(ljr)

Potpore teško bolesnim građanima i djeci
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Temeljem rezultata istraživanja 
transparentnosti proračuna koje je 
Institut za javne financije proveo u 
svih 576 županija, gradova i općina u 
RH, Grad Ivanec svrstan je u skupinu 
najtransparentnijih gradova Hrvat-
ske. Budući da je u istraživanju osvojio 
maksimalan broj bodova, Institut je 
Gradu poslao pismeno priznanje.Po-

znato je, naime, da Institut svake godi-
ne analizira količinu i pravovremenost 
objavljenih dokumenata te kvalitetu 
službenih internetskih stranica župa-
nija, gradova i općina.

- Otvorenost je mjerena brojem 
objavljenih proračunskih dokumenata 
na službenim web stranicama u raz-
doblju od studenog 2015. do ožujka 
2016., a to su godišnje izvršenje prora-
čuna za 2014., polugodišnje izvršenje 
proračuna za 2015., prijedlog prora-
čuna za 2016., izglasani proračun za 
2016. i proračun za građane za 2016. 
Razina otvorenosti kretala se od nula 
do 5, a Ivanec je u istraživanju osvojio 
maksimalan broj bodova – stoji u do-
pisu Instituta. Time se Ivanec svrstao 
u skupinu od samo 28 gradova u Hr-
vatskoj koji su objavili sve potrebne 
dokumente. Usto, IJF u svom izvješću 
na nekoliko mjesta ističe Grad Ivanec 
kao pozitivan primjer. Uz pohvalu kva-
litetnom i zanimljivo koncipiranom 
Proračunu u malom, izdvaja Ivanec i 
kao grad s dobro organiziranim web 
stranicama koje se lako pretražuju. 

Što se tiče ostalih gradova u Varaž-
dinskoj županiji, razina proračunske 
transparentnosti za Varaždin i Lepo-
glavu je 4, za V. Toplice 3, dok su Novi 
Marof i Ludbreg na razini 2.(ljr)

Nakon što je na svojoj 25. sjednici 
Gradsko vijeće donijelo novi Prostorni 
plan uređenja grada Ivanca, Urbanistič-
ki plan uređenja Ivanca te Detaljni plan 
uređenja površine sportsko – rekreacij-
ske namjene Jezera, gradski vijećnici na 
ljetnoj su sjednici održanoj pod predsje-
danjem Ede Rajha jednoglasno donijeli i 
Detaljni plan uređenja zone užeg centra 
Ivanca. Time je Grad Ivanec dobio kom-
pletne nove prostorno – planske do-
kumente koji odsad reguliraju gradnju i 
uređenje prostora na cijelom gradskom 
administrativnom području.

Gradsko vijeće je ujedno donijelo za-
ključke o utvrđivanju i objavi pročišće-
nih tekstova odluka o donošenju novih 
prostornih planova. Pročelnik Stanko 
Rožman objasnio je da je razlog tomu 

obveza Grada da u roku 30 dana od dana 
stupanja na snagu izmjena i dopuna mora 
utvrditi pročišćeni tekst i poslati ga na 

objavu, a sve to radi jasnijeg i lakšeg išči-
tavanja prostorno – planske dokumenta-
cije. Stoga je Gradsko vijeće zadužilo Od-

bor za Statut i Poslovnik za utvrđivanje i 
objavu pročišćenih tekstova svih prostor-
nih planova. 

GRADSKO VIJEĆE  Održana je 26. sjednica Gradskog vijeća Ivanca

Grad Ivanec dobio nove 
prostorno – planske 
dokumente

I dok je zaključak o objavi pročišćenog 
teksta Odluke o donošenju Detaljnog pla-
na uređenja zone užeg centra Ivanca do-
nijet jednoglasno, tako nije bilo kod osta-
lih planova, i to zbog protivljenja vijećnika 
HSS-a Tibora Surjaka koji je – unatoč tomu 
što su svi prostorni planovi prethodno 
već bili izglasani i službeno donijeti pa se 
u njima više ništa nije ni moglo mijenjati 
- otvorio raspravu o nekim pitanjima koja 
se odnose na ograničenja u ratarskoj dje-
latnosti, na izgradnju pratećih građevina 
u sklopu pčelinjaka te nadzora nad kvali-
tetom vode u Jezerima. 

Nova Odluka o komunalnom 
redu
U nastavku sjednice donijeta je izmije-

njena i dopunjena Odluka o komunalnom 
redu, a promjene u njoj pojasnila je Jelena 
Cuković, voditeljica Odsjeka za komunal-
no gospodarstvo. Njome je, među ostalim, 
propisana izričita obveza vlasnika i kori-
snika zgrada da odmah otklone oštećenja 
vanjskih dijelova zgrade koji ugrožavaju 
sigurnost građana i njihove imovine. Ta-
kođer, propisano je da su vlasnici/korisni-
ci neizgrađenog građevinskog zemljišta 
u prvoj zoni u obvezi travu i korov kositi 
triput godišnje, do 15. svibnja, do 30. srp-
nja i do 15. rujna tekuće godine. Vlasnici i 
korisnici takvog zemljišta u drugoj i trećoj 
zoni tu obvezu moraju poštivati dvaput 
godišnje, do 15. svibnja i do 30. kolovoza. 

Nadalje, vlasnici zaštićenih kultur-
nih dobara, arheoloških zona i parkovnih 
površina obvezani su da ih održavaju i 
koriste u skladu s odredbama posebnog 
zakona, utvrđenom namjenom i načinom 
uporabe koji je utvrđen katastarskom 
evidencijom. Dakle, na tim površinama 
zabranjeno je prometovanje, parkira-
nje i ostavljanje motornih vozila i drugih 
objekata i naprava. Iznimno se za vrijeme 
održavanja manifestacija ili obilježavanja 
blagdana na takvim površinama može 
odobriti postavljanje pokretnih naprava, 
ali isključivo temeljem rješenja Upravnog 
odjela za komunalne poslove.

Novom odlukom jasnije su definirane 
i obveze izvođača radova u slučajevima 
kada obavljaju prekope, uključujući i sa-
naciju te jamstveni rok za izvršene sana-
cijske radove.

Izmjene su unesene i u odredbe koje 
reguliraju skupljanje, odvoz i postupanje 
sa skupljenim komunalnim otpadom. Ja-
snije su definirane obveze korisnika ve-
zane uz izdvajanje i odlaganje miješanog 
komunalnog otpada te sankcioniranje 
neodgovornih, pri čemu je određen ras-
pon kazni na način da najniža propisana 
kazna za određeni prekršaj iznosi duplo 
više od najniže kazne utvrđene Prekršaj-
nim zakonom.(ljr)

Tvrtka Hydromat d.o.o. iz Horvatskog, 
jedina tvrtka u široj regiji koja sustavno 
razvija visokotehnološka rješenja na po-
dručju ventilske automatizacije, aktuator-
ske tehnike i regulacijskih ventila te svoje 
high tech proizvode isporučuje za postro-
jenja u cijelome svijetu, ostvarila je novi 
poslovni poduhvat. 

Za potrebe nuklearne elektrane u ru-
skom gradu Novovoronježu, čija je insta-
lirana snaga trostruko veća od NE Krško, 
isporučila je elektrohidraulične aktua-
tore s kompletnim elektroupravljanjem 
za ventile glavnih pumpi rashladnog 
sustava nuklearke. Radi se o nuklearka-
ma ROSATOM-a, krovne ruske firme za 
nuklearni program! Ono što posebno ve-

seli jest podatak da je polovicom prošlog 
mjesec Hydromat uspješno testirao spo-
menutu opremu i upravljanje ventilima u 
Novovoronježu. 

-Ponosni smo, jer smo time stekli i 
vrlo značajnu referencu kod Rosatoma i u 
svijetu. Zadovoljstvo je tim veće jer je naš 
koncept pobijedio nekoliko poznatih mul-
tinacionalnih kompanija, a vijest o tome 
objavljena je u najpoznatijem ruskom 
časopisu za armaturnu tehniku (http://
armtorg.ru/news/12620/) – ističe 
dipl. ing. Slavko Canjuga, nositelj razvoja 
Hydromata.

Riječ je, naglašava, o opremi koja se 
po svim svojim karakteristikama ubraja 
u izuzetno zahtjevne proizvode high tech 
klase, a na koje monopol ima uski krug 
svjetski poznatih kompanija. 

-Kompletan sustav osmišljen je, pro-
jektiran i konstruiran u našem projektnom 

birou, a naš know how i brend aktuatora 
ovoga tipa u svijetu je sve prepoznatljiviji 
i priznaju ga i vodeći njemački proizvođači 
ventila – naglašava S. Canjuga.

I za atomske ledolomce
Potvrđuje to i podatak da Hydromat 

trenutačno radi i na proizvodnji aktuato-
ra za regulaciju i sigurnosno zatvaranje 
dovoda pare u pogonske turbine 170 MW, 
koje treba isporučiti za opremanje ruskog 
atomskog ledolomca. 

-Započeli smo i suradnju s jednom 
velikom indijskom firmom, na polju auto-
matizacije tamošnjih termo- i nuklearnih 
elektrana, a nedavno smo bili pozvani i 
na sudjelovanje na ISA Power Conference 

u New Delhiju, gdje su naša tehnička rje-
šenja, a posebno svjetski priznati patent 
regulacijskog ventila HYREVAL, bila izni-
mno dobro prihvaćena – otkriva Canjuga, 
koji neprestano ukazuje na činjenicu da je 
Hrvatska itekako sposobna razvijati svoj 
vlastiti know-how te da bi i ljudi koji vode 
gospodarstvo trebali više vjerovati hrvat-
skom znanju i više ga stimulirati, posebno 
metalske firme koje rade na razvoju vla-
stitih high tech proizvoda. Treba se, kaže, 
shvatiti činjenica da sve ozbiljne države u 
svijetu posebnu pažnju posvećuju razvoju 
svoje metalske industrije. 

Svoju budućnost Hydromat vidi u da-
ljem razvoju i implementaciji proizvodnje 
vlastitog svjetski priznatog validiranog 
patenta (EU i USA priznati patent) regula-
cijskog ventila za koji postoji velik interes 
od strane nekoliko potencijalnih strateš-
kih partnera. (ljr)

VISOKA TEHNOLOGIJA  Novi poslovni poduhvat 
obiteljske tvrtke Hydromat d.o.o. 

Hydromat uspješno 
testirao opremu za 
nuklearku u Rusiji

 ˝ Razlog 
za ponos: 
Hydromatova 
rješenja 
pobijedila 
su koncepte 
nekoliko poznatih 
multinacionalnih 
kompanija

Iz pogona u 
Horvatskom – high 

tech za krovnu rusku 
firmu za nuklearni 

program

Kompletan sustav osmišljen je, projektiran i konstruiran u projektnom 
birou Hydromata
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 ˝ Donesen je novi Prostorni plan uređenja grada 
Ivanca, Urbanistički plan uređenja Ivanca, Detaljni plan 
uređenja zone užeg centra Ivanca i Detaljni plan uređenja 
površine sportsko – rekreacijske namjene Jezera

Vlasnici i korisnici neizgrađenog 
građevinskog zemljišta u prvoj 
zoni u obvezi su travu i korov 
kositi triput godišnje
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Gradsko vijeće donijelo je nove gradske prostorno – planske dokumente

Jasenka Friščić (SDP): Na 
potezu u Varaždinskoj ulici, iz-
među Doma zdravlja i Policij-
ske postaje, vozači su srušili tri 
stupa električne javne rasvjete, 
dok su u Malezovoj ulici sruše-
na još dva stupa. Je li pokrenut 
postupak utvrđivanja identiteta 
počinitelja i hoće li Grad zahtije-
vati nadoknadu štete zbog uni-
štavanja javne imovine? 

Gradonačelnik M. Batinić: 
Gradski Upravni odjel za ko-
munalne poslove sve takve 
slučajeve redovito evidentira i 
pokreće sve postupke vezane 
uz nadoknadu štete (identitet 
počinitelja utvrđuje se u surad-
nji s policijom) i zamjenu unište-
nih stupova u što skorijem roku. 
Vodimo računa da se počinjena 
šteta nadoknadi kako troškovi 
ne bi padali na teret Grada, a 
sve ostalo stvar je policije.

Goran Slavinec (HDZ): Vla-
snici vikendica i klijeti u MO-u 
Ivanečki Vrhovec, konkretno, 
Topolja u krugu vodospreme Iv-
koma, ukazuju na tri problema. 
Prije svega, mole Grad da posije-
če breze na čestici 6845/1, zbog 
njihove alergene toksičnosti i 
sitnog bio-otpada, jednako kao 
što je svojevremeno bilo uči-
njeno u Ivancu. Drugi problem 
vezan je uz nepreglednost ra-
skrižja na dionici prije uzbrdice 
prema vodospremi. Budući da 
je riječ o vrlo prometnom putu, 
mole da se na tom lokalitetu po-
stavi ogledalo u cilju povećanja 
sigurnosti sudionika u prometu. 
Također, građani se žale na nizak 
pritisak vode u svojim vikendica-
ma i klijetima, iako su im objekti u 
podnožju vodospreme.

M. Batinić: Ako su breze kao 
alergen problem i u prigradskim 
naseljima i ako to zahtijevaju 
građani, Grad je problem spre-
man riješiti na isti način kao i u 
Ivancu, naravno, ako je riječ o 
gradskim površinama. Što se 
tiče postavljanja ogledala na 
raskrižju na gradskoj nerazvr-
stanoj cesti, prometni i komu-
nalni redar snimit će situaciju i 
ocijeniti opravdanost toga za-
htjeva. Na žalost, dosad smo 
imali dosta sličnih zahtjeva, 
međutim, procijenjeno je da se 
postavljanjem ogledala pro-
blem na nekim lokalitetima ne 
bi kvalitetno riješio. 

Mladen Stanko, direktor Iv-
koma: Što se tiče pritiska vode, 
takav problem imaju samo dvije 
ili tri klijeti koje su najbliže vo-
dospremi. Na žalost, ne postoje 
nikakve tehničke mogućnosti da 
se on poveća, jer riječ je o priti-
sku koji se stvara gravitacijom. 
Svi vlasnici čiji su objekti udalje-
niji, takvih problema nemaju. 

Nikolina Vlahek Canjuga 
(SDP): Može li se ove godine 
očekivati čišćenje potoka Bistri-
ce u Ivancu? Vidljivo je da se na 

dijelovima potoka kroz Rajtero-
vu i posebno, na spoju s Male-
zovom, stvaraju nanosi mulja, 
zemlje i smeća pa na tome niče 
raslinje i otežava protok. 

M. Batinić: Čišćenje Bistrice 
u planu je u rujnu, s time da je 
u nadležnosti Grada samo onaj 
dio koji teče kroz betonirani ka-
nal u užem centru Ivanca.  Ostali 
dio potoka, koji ne teče kroz be-
tonirani kanal, u nadležnosti je 
Hrvatskih voda.

Katica Levanić (HNS): Po-
stoji li mogućnost da se rasvi-
jetli završetak Šabanove ulice, 
kod Croatia osiguranja, gdje se 
nalazi „stepenica“ prema Male-
zovoj ulici?

M. Batinić: Upravni odjel za 
komunalne poslove već je do-
bio nalog da se u cilju rješava-
nja ovog problema izradi skica 
koja će u ovoj fazi biti dovoljna 
za nastavak izgradnje javne ra-
svjete. Čim dobijemo potrebne 
dozvole i suglasnosti nadležnih 
tijela, uredit ćemo još jedno ili 
dva rasvjetna mjesta. 

Dragutin Lukavečki (HNS): 
Već deset godina razgovaramo 
o nedostatnom pritisku na sta-

rom vodovodu u Lukavcu i nika-
ko nam ne uspijeva dobiti „jaču“ 
vodu. Sada doznajemo da se ide 
s jakim, novim vodovodom pre-
ma Risnjaku Tužanskom koji se 
gradi ispod Gačica, ali ne ide kroz 
selo, nego opet kroz neka polja 
i livade. Zašto stare probleme 
ostavljamo neriješene, a pred-
nost dajemo rješavanju novih? 
Riječ je, inače, o zoni klijeti.

M. Stanko: Radili smo prema 
projektu ovlaštenog projektant-
skog ureda koji je za trasu vodo-
voda odabrao najbolju moguću 
soluciju, s najmanje štete.

U vezi s ovim pitanjem do-
govoreno je da se Ivkom voda-
ma uputi pismeni upit i zatraži 
stručno elaboriranje problema-
tike pritiska u zoni povremenog 
stanovanja u naselju Lukavec.

Milena Golubić (HDZ): U ne-
posrednoj blizini gradskog cen-
tra imamo najezdu lisica koje 
ulaze u dvorišta građana i ubi-
jaju perad. Problem je naročito 
izražen u Vinogradskoj ulici, ali 
i drugdje. Što se po tom pitanju 
može poduzeti?

M. Batinić: Izrazio je mišlje-
nje da je sve veći broj zapušte-

nih posjeda i livada vjerojatno 
jedan od razloga zbog kojih se 
divljač spušta i zauzima nova 
područja. Po tom pitanju Grad će 
zatražiti mišljenje Veterinarske 
stanice Ivanec, Lovačkog save-
za Varaždinske županije i lovač-
kih udruga, a konzultirat će se i 
s Udrugom za zaštitu životinja, 
jer riječ je o dosta kompleksnoj 
problematici. Zamolio je i vijeć-
nika Mirka žimbreka, veterinara 
po struci, da se uključi u raspra-
vu o ovoj problematici.

Mirko Žimbrek (HSS): Točno 
je da velik broj lisica i jastrebova 
uslijed dana upada u dvorišta i 
vlasniku pred očima otima pe-
rad. Ministarstvo poljoprivrede 
i šumarstva je unatrag 2-3 go-
dine radilo na akciji vakcinacije 
lisica, pri čemu su mamci bacani 
iz aviona. Obavljale su se i akcije 
odstrela lisica, pri čemu je dio 
plaćalo resorno ministarstvo, 
a drugi dio županija, tako da 
su lovci bili stimulirani za od-
strel, jednako kao i Veterinarska 
stanica, koja otprema lisice u 
određene institucije. Međutim, 
nakon što je to ukinuto, lovci su 
prestali obavljati odstrel. Vjero-
jatno je zbog svega toga došlo 
do prenapučenosti, možda li-
sice trebaju prehraniti i mlade, 
tako da su u većem broju počele 
dolaziti u dvorišta. 

M. Batinić: Problematiku 
ćemo predočiti Lovačkom sa-
vezu i lovno – gospodarskim 
inspektorima i drugim nadlež-
nim institucijama. Vjerojatno bi 
trebalo obaviti i reviziju lovno – 
gospodarskih osnova u cilju re-
duciranja broja divljači u rubnim 
područjima.

Vijećnike je zanimalo hoće li Grad zahtijevati nadoknadu štete zbog uništavanja 
rasvjetnih stupova na više mjesta u Ivancu  
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VIDLJIVOST  PRORA-
ČUNA Gradu Ivancu 
stiglo priznanje Insti-
tuta za javne financije

Ivanečki 
proračun u 
grupi naj-
transpa-
rentnijih u 
Hrvatskoj
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JAVNI RADOVI
Šest osoba zaposleno u 
Programu javnih radova

 

U suradnji Grada Ivanca i žu-
panijske uprave za ceste, uz žu-
panijsku cestu 2101 gradi se no-
gostup u Jerovcu Donjem. Radovi 
su počeli većim zahvatom kod 
skretanja prema Dubravcu, gdje 
je izgrađeno više od 50 metara 
potpornog zida. Potkraj kolovo-
za, gradilište su obišli gradski 
čelnici u pratnji ravnatelja žUC-a 
Tomislava Osonjačkog i pred-
sjednika Vijeća Mjesnog odbora 
Jerovec Donji Janka Kruhoberca.

-Riječ je o nastavku gradnje 
nogostupa koji u ovoj, zadnjoj 
fazi, “ide“ do skretanja prema 
Tiglinu. Time će cijelo područje 
našeg mjesnog odbora biti po-
kriveno nogostupom. Sigurno 

je da će to doprinijeti povećanju 
sigurnosti svih sudionika u pro-
metu, ali i urbanom uređenju 
naselja – kazao je predsjednik 
Vijeća MO-a J. Kruhoberec, na-
glasivši da na području Jerovca 
Donjeg ima više drugih proble-
matičnih lokaliteta i prometnica 

koje vape za rekonstrukcijom.
Uz gradnju potpornog zida, 

prateće zemljane radove i po-
stavljanje rubnjaka, uređuje se i 
oborinska odvodnja.

-Poznato je da Grad Ivanec 
već godinama nogostupe u na-
šim naseljima gradi u suradnji sa 
županijskom upravom za ceste, 
što se pokazalo kao dobar mo-
del, u obostranom interesu. Po 
istom principu dogovorili smo i 
ovu gradnju u Jerovcu Donjem i 
time ćemo ovo područje riješiti u 
cijelosti – poručio je gradonačel-
nik Milorad Batinić.

Investicija je vrijedna 363.000 
kuna, a žUC i Grad Ivanec finan-
ciraju je u omjeru 75:25. Radove 
izvodi PZC.(ljr)

IVANEČKA ŽELJEZNICA
Sanirano je korito potoka 
Željeznice kod kapelice

Nakon prošlogodišnjih ra-
dova na postavljanju novog 
krovišta i građevinskih radova 
u holu, potkraj kolovoza počela 
je rekonstrukcija unutrašnjosti 
kinodvorane Pučkog otvorenog 
učilišta „Đuro Arnold“ u Ivancu. 
Ukupna vrijednost radova je oko 
3,5 milijuna kuna, od čega je 3,1 
milijuna osigurano iz kredita.

U ovoj fazi u građevinsko 
uređenje kina uložit će se 1,7 mi-
lijuna kuna te još oko 500.000 
kuna za opremu. Pošto je riječ 
o ustanovi kojoj je osnivač Grad 
Ivanec te s obzirom na strateška 
ulaganja Grada u modernizaciju 

društvene infrastrukture kako 
bi se i u Ivancu napokon uredila 
primjerena dvorana za kulturne 
potrebe, glavnina ove investi-
cije (preko 80 posto) pokriva se 
iz gradskog proračuna na način 
da Grad Učilištu pokriva kreditne 
anuitete. 

   Cilj radova jest cjelovito pre-
uređenje starog kino prostora u 

novu multifunkcionalnu dvora-
nu, što je sadržaj koji Ivancu već 
godinama bolno nedostaje. 

   Do kraja kolovoza demon-
tirana su stara sjedala, skinute 
su zidne oplate i odstranjen par-
ket. Slijedi odstranjivanje šute 
(rajmuške), nasipavanje temelja 
i gradnja betonske podloge za 
postavljanje sjedala i trodijel-
nih tribina (dio pod kutom od 30 
stupnjeva).

   Dvorana će biti rekonstrui-
rana na način da se građevinski 
prilagodi za potrebe 3D projek-
cija i pretvori u moderan i kom-
foran prostor u kome će se moći 

Proširenje Gajeve od Nazorove prema školiU asfaltiranje ivanečkih 
cesta 264.400 kuna

Ovih dana kreće ovogodišnji program modernizacije nerazvrsta-
nih cesta na području našega grada. Asfaltirat će se dvije ulice u na-
selju Seljanec (Barunska i Selska ulica), zatim, odvojci Vizjak i Mudri 
u Ivanečkoj željeznici te produžetak odvojka Hunjeti u Horvatskom. U 
Ivancu će asfalt biti položen na odvojak Rajterove ulice.

Radove financira Grad Ivanec svotom od 264.400 kuna, a na pro-
vedenom natječaju posao modernizacije dobila je Niskogradnja Hu-
đek iz Petrijanca, koja je dala najpovoljniju ponudu.(ljr)

Počinje gradnja 110 m 
nogostupa u Rudarskoj

Tijekom rujna kreću radovi na gradnji nogostupa u iva-
nečkoj Rudarskoj ulici. 

Gradit će se 110 metara novog nogostupa od raskriž-
ja na obilaznici (I. G. Kovačića) u pravcu novog privatnog 
Dječjeg vrtića Bambi. 

Uredit će se i oborinska odvodnja. 
U trenutku zatvaranja ovog broja Ivanečkih novina, u 

tijeku je bilo ugovaranje ovog posla.(ljr)

Obnova kapelice na groblju u Ivancu

Sa zadnjim danima kolovoza 
završili su radovi na energetskoj 
obnovi zgrade ivanečkog Dječjeg 
vrtića Ivančice. Nakon intenzivnih 
građevinskih i obrtničkih radova 
koji su se odvijali tijekom prote-
kla tri ljetna mjeseca i u kojima je 
objekt preuređen i obnovljen od 
poda do krova, početkom rujna 
klinci su ušli u energetski posve 
moderniziran objekt, u kojem će 
i njima i njihovim tetama odsad 
biti omogućen ugodan boravak.

U vrtiću je rekonstruirana ko-
tlovnica, a postavljeni su i novi 
radijatori te sve druge nove in-
stalacije (plin, vodovod, odvod-
nja), uključujući i plinodojavni 
sustav te daljinsko očitanje vode 
i energije. Na krovu su montirani 
solarni kolektori.

-Zahvaljujući svemu tome, 
dobili smo energetski posve ob-
novljen vrtić u kome će ubuduće 
i troškovi energenata biti puno 
manji. No, važnije od svega toga 
jest da su mališani i njihove tete 
dobili praktički novi vrtić koji 

će im omogućiti funkcionalan i 
komforan boravak – izjavio je 
gradonačelnik Milorad Batinić. 
Posebno zadovoljstvo izrazio je 
činjenicom da je Grad Ivanec za 
obnovu vrtićke zgrade čak dvije 
trećine potrebnih sredstava po-
vukao iz EU fondova.

Naime, kako je Grad Ivanec 
osnivač vrtića, on je projekt 
energetske obnove prošle godi-
ne kandidirao na natječaj za EU 

sredstva koji je raspisalo resor-
no ministarstvo. Kandidatura 
je bila uspješna pa je Grad za 
obnovu povukao gotovo milijun 
europskih kuna i to 427.575,62 
kuna iz EU Fonda za regionalni 
razvoj (putem Ministarstva gra-
diteljstva i prostornog uređenja) 
te još 570.100,84 iz Kohezijskog 
fonda (putem Fonda za zaštitu 
okoliša i energetsku učinkovi-
tost). Daljnjih 572.614,24 kuna 
osigurao je Grad iz kreditnih 
sredstava. Ukupna vrijednost 
investicije je 1,57 milijuna kuna.

Temeljem provedenog natje-
čaja, radove je izvela Zajednica 
ponuditelja – Sviting iz Ljubešči-
ce i Radman grupa iz Strmca. 

Završetak radova i predstav-
ljanje vrtića u novom izdanju bit 
će obilježeni posebnom sveča-
nošću.(ljr)

Srednja škola Iva-
nec dobila je odobre-
nje Ministarstva zna-
nosti i obrazovanja za 
izvođenje nastave iz 
četiriju novih fakulta-
tivnih predmeta za gi-
mnazijalce: Statistika, 
Eksperimentalna fizika, 
Digitalna kartografija 
i Razvoj mobilnih apli-
kacija. Kurikulumi za 
navedene fakultativne 
predmete razvijeni su 
u sklopu projekta HE-
UREKA – spoznajom 
do uspjeha koji Srednja 
škola Ivanec kao nosi-
telj provodi u suradnji 
sa Srednjom školom 
Mate Blažine iz Labina. 
Projekt u iznosu od 1,33 

milijuna kuna finan-
ciran je iz sredstava 
Europskog socijalnog 
fonda u sklopu opera-
tivnog programa „Ra-
zvoj ljudskih potencija-
la 2007. – 2013.“

Usto, Srednja škola 
je počela i s izvođe-
njem novog programa 

obrazovanja odraslih 
u sklopu još jednog 
EU projekta – Inova-
tivno obrazovanje za 
inovativno poslovanje. 
Riječ je o edukaciji jed-
ne grupe polaznika za 
zanimanje referent/ica 
poslovne podrške. U 
program je upisano 12 

mladih osoba u dobi do 
29 godina sa šireg iva-
nečkog područja, koji 
su nezaposleni i imaju 
završeno četverogo-
dišnje srednjoškolsko 
obrazovanje. 

Za izvođenje ovog 
programa školi je ta-
kođer stiglo odobrenje 
resornog ministarstva.  
Srednja škola Ivanec 
je za provedbu ovog 
projekta dobila 1,36 mi-
lijuna kuna potpore ta-
kođer iz EU socijalnog 
fonda, iz programa Ja-
čanja kapaciteta usta-
nova za obrazovanje 
odraslih – faza II. Pro-
jekt završava krajem 
studenog ove godine.

U skladu s dogovorom čelnika Grada 
Ivanca i Ivkoma u ožujku ove godine, kada 
su obišli kapelicu na ivanečkom groblju i 
dogovorili način njene obnove, 1. rujna po-
čeli su radovi na ovom sakralnom objektu. 
Poznato je da je kapelica stara i trošna te 
da prokišnjava pa je u cijelosti treba obno-
viti. 

Stoga se prvog dana rujna prišlo 
odstranjivanju stare žbuke i crijepa te 

dijela drvenog krovišta. Uredit će se 
nova fasada, zamijeniti krovišna građa 
i objekt prekriti novim crijepom, a na 
kraju će se kapelica ponovno obojiti u 
bijelo. 

I za ove radove proveden je javni na-
tječaj. Proveo ga je Ivkom te posao po-
vjerio Zidarskom obrtu Andrije Grabara iz 
Ivanca. Vrijednost radova je 51.000 kuna.
(ljr)

U trenutku zatvaranja ovog broja Ivanečkih no-
vina u završnoj su fazi bile pripreme za početak 
radova na proširenju dijela Ulice Ljudevita Gaja u 
Ivancu. Radit će se na potezu od raskrižja Gajeve 
i Nazorove ulice u pravcu Srednje škole, kako bi se 
osposobila za promet u oba smjera (sada je jedno-
smjerna).

   Natječaj je već proveden, a za izvođača je 
izabran PZC Varaždin. Investicija će stajati blizu 
150.000 kuna.

   Također, ove će se godine raditi na još jednom 
dijelu Gajeve ulice, točnije, na gradnji njena pro-
dužetka od potoka Bistrice do Stepinčeve ulice. U 
ovoj, prvoj fazi, na tom će se potezu sagraditi oko 
150 metara makadamske ceste, čime će se ujedno 
potencijalnim korisnicima otvoriti ova, izuzetno 
atraktivna, građevinska zona. 

   U tijeku je javna nabava za odabir izvođača ra-
dova, a planirana vrijednost ovog ulaganja je oko 
50.000 kuna.(ljr)

Zaposleni obavljaju i neke radove 
na uređenju gradskih groblja
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Od utorka, 16. kolovoza, u Pro-
gramu javnih radova na području 
grada Ivanca zaposleno je šest 
osoba koje su dotad na Zavodu 
za zapošljavanje bile prijavljene 
kao nezaposlene. Njihovo zapo-
šljavanje omogućeno je prijavom 
Grada Ivanca na Mjeru HZZ-a – 
Radom za zajednicu i sebe. Veći 
dio troškova zaposlenih, uklju-
čujući minimalnu bruto plaću 
te troškove prijevoza, financira 

HZZ, dok dio sufinancira Grad 
Ivanec.    U suradnji s Ivkomom, 
zaposleni su angažirani u obav-
ljanju raznih vrsta javnih radova 
– na revitalizaciji javnih površina 
i površina oko ustanova (gradski 
park, Mali park, javne površine u 
stambenim blokovima, okoliš vr-
tića, škola, igrališta) na uređenju 
šetnica, groblja, saniranju divljih 
odlagališta otpada, uređenju 
okoliša Bistrice i sl.(ljr)

Temeljem dvaju radnih sa-
stanaka i obilaska terena od 
strane predstavnika Grada Ivan-
ca, Hrvatskih voda – Ispostave 
Varaždin i Hidroinga, na kojima 
je konkretiziran program i defi-
nirani termini radova na uređe-
nju najproblematičnijih dijelova 
korita i obala potoka željeznice, 
tijekom ljeta izvedeni su radovi 
na dionici u Suhoj željeznici (kod 
kapelice). Na tom dijelu, gdje je 
ovaj gorski bujičar oštetio obale, 
korito je sanirano, a obale su 
učvršćene kamenom.

Radovi nisu gotovi, jer preo-
staje uređenje još oko 200 me-
tara potočnih obala uz županij-
sku cestu, gdje je tijekom zadnjih 
nekoliko godina također došlo 
do njihova većeg oštećenja. K 
tomu, žUC treba popraviti banki-
nu i postaviti ogradu.  Iako je sve 
trebalo biti dovršeno u srpnju, iz 
Hidroinga poručuju da će zbog 
nepredviđenih hitnih zahvata u 
nekim drugim mjestima, radovi 
u željeznici biti nastavljeni ovog 
mjeseca, a tada će svoj dio za-
hvata odraditi i žUC.(ljr)
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KINO IVANEC U tijeku je građevinska rekonstrukcija i obnova kinodvorane 

Na prve 3D 
projekcije  
potkraj ove 
godine

održavati koncertna, kazališna 
i druga kulturna događanja u 
izvođenju domaćih i gostujućih 
izvođača, ali i svečani skupovi, 
konferencijska i stručna okup-
ljanja i sl.  Nova dvorana imat 
će nešto više od 160 mjesta, a u 
njoj će se sjediti na udobnim fo-
teljama. Digitalna oprema već je 
nabavljena i to iz 300.000 kuna 
bespovratnih sredstava koje je 
Učilištu dodijelilo Ministarstvo 
kulture.

   U novu dvoranu više se neće 
ulaziti kroz hol, već s istočne 
strane (od kioska), dok će sa za-

padne strane biti izvedeni pro-
tupožarni izlazi. Sadašnja bina 
će se građevinski proširiti za još 
nekoliko metara. 

   Na provedenom natječaju 
izvođenje radova povjereno je 
Graditeljskom poduzeću Mipcro 
iz Ivanca. Svi radovi, uključujući 
i postavljanje nove 3D i druge 
prateće audio tehnike i rasvjete, 
trebaju završiti do kraja stude-
nog. Bude li sve teklo po planu, 
ravnatelj Mario Kramar svečano 
otvaranje nove dvorane i prve 
projekcije najavljuje potkraj ove 
godine. (ljr)   

 ˝ Preko 80 posto ove 
investicije financira Grad 
Ivanec u sklopu strateških 
ulaganja u modernizaciju 
društvene infrastrukture

Iz dvorane su odstranjene drvene oplate, stara sjedala i parket

EU FONDOVI  Gotovi radovi na energetskoj obnovi DV Ivančice

Novi vrtić uz pomoć EU novca
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Završni radovi na uređenju 
unutrašnjosti

Na vrtićkoj zgradi uređena je 
nova termo fasada i stolarija

Nova kotlovnica

SREDNJA ŠKOLA Dva projekta vrijedna 2,69 milijuna kuna
Novi fakultativni predmeti za gimnazijalce

Na raspolaganju novi fakultativni predmeti

FO
TO

: S
R

ED
N

JA
 Š

KO
LA

Ivkom sagradio mješovitu 
kanalizaciju

 Uz cestu između Ivanečkog Vrhovca i Salinovca u kolovozu je sa-
građena mješovita kanalizacija. Njome je riješen problematični kanal 
u koji su se dotad slijevale oborinske vode s ceste te fekalni sadržaji 
iz dijela kućanstava, zbog čega je iz kanala zaudaralo. 

Radove na polaganju stotinjak metara kanalizacije su svotom 
od 68.550 kuna financirale Ivkom vode, a izveli su ih radnici Ivkoma 
d.d. Time su stvoreni preduvjeti za rješavanje ovoga problema, jer 
na ovaj sustav predstoji spajanje kanalizacije iz više okolnih kuća.  
Predviđeno je i njegovo spajanje na buduću Aglomeraciju Ivanec, čija 
će se gradnja financirati iz EU fondova.(ljr)
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Postavljeno je stotinjak metara kanalizacijskih cijevi

JEROVEC DONJI Nogostup, rubnjaci, potporni zid, odvodnja... IVANEČKI VRHOVEC Uz cestu k Salinovcu

U Jerovcu 
investicija 
vrijedna 
363.000 kn

 ˝ Radove financiraju 
ŽUC i Grad Ivanec 
u omjeru 75:25

Gradski čelnici, 
predstavnici ŽUC-a i PZC-a 
u obilasku gradilišta
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Na zadovoljstvo mještana 
Osečke, prošlog je mjeseca zapo-
čela gradnja novog društvenog 
doma u njihovu naselju. Objekt, 
ukupne površine preko 80 če-
tvornih metara, gradi se na povr-
šini u centru Osečke koju je Grad 
Ivanec prethodnih godina otku-
pio od privatnih vlasnika i nami-
jenio je upravo za gradnju doma. 

Prošle godine sagrađeni su 
temelji objekta, vodovod i te-
meljna odvodnja, što je sve za-
jedno stajalo više od 100.000 
kuna, a ove godine dom ide „pod 
krov“. Izvest će se kompletni be-
tonski, zidarski, tesarski, limar-
ski i izolacijski radovi, a njihova 
ugovorena vrijednost je blizu 
200.000 kuna. Investiciju u cije-
losti financira Grad Ivanec, koji je 
na natječaju posao povjerio naj-
povoljnijem ponuđaču, Zidarsko 
– fasaderskom obrtu Dragutina 
Đurasa iz Margečana.

U srijedu, 17. kolovoza, u prat-
nji predsjednika Vijeća Mjesnog 
odbora Josipa Grđana, gradilište 
su obišli gradonačelnik Milorad 
Batinić i dogradonačelnik Če-
domir Bračko sa suradnicima iz 
gradskih službi. 

–Ovaj objekt mnogo će zna-
čiti za naše mjesto. Bit će nje-

gova „žila kucavica“ i uvelike će 
pridonijeti poboljšanju i intenzi-
viranju društvenog života. Znat 
ćemo iskoristiti sve njegove po-
godnosti, to više što ovdje žive 
dobri ljudi, koji su uvijek spremni 
uključiti se u akcije za napredak 
našeg mjesta. Zadnji put to su 
naši mještani pokazali i velikim 
odazivom akciji Zelena čistka – 
izjavio je Grđan. Najavio je tako-
đer uključivanje mještana u sve 
aktivnosti oko uređenja doma i 
njegova okoliša, a sve s ciljem da 
što prije bude stavljen u funkciju.

 Aktivnost ovog mjesnog od-
bora pohvalio je i gradonačelnik 
Batinić te podsjetio da je takav 
objekt stanovništvu ovoga kraja 
doista bio neophodan, jer Oseč-
ka dosad nije imala baš nikakav 
društveni prostor, ni za sastanke 
mjesnog odbora, ni za bilo kakva 
kulturna, zabavna i slična okup-
ljanja. Upravo zbog nastojanja 

da se i u takvim, malim mjestima 
širom cijelog gradskog područja 
aktivira društveni život i intenzi-
viraju okupljanja mladih, gradnja 
društvenih domova u mjesnim 
odborima strateški je dio služ-
bene gradske politike pojačanih 
ulaganja u razvitak društvene 
infrastrukture, kao doprinosa 
ravnomjernom razvitku cijelog 
gradskog područja. 

Iz istog razloga Grad planira 
gradnju još nekoliko takvih obje-
kata. Još ove godine treba kre-
nuti i gradnja temelja društve-
nog doma za potrebe mjesnih 
odbora Gečkovec i Vuglovec. 
Izrađena je i kompletna projek-
tna dokumentacija i pribavljena 
građevinska dozvola za druš-
tveni dom u Škriljevcu, koji će 
Grad kandidirati za Mjeru 7 EU 
Fonda za ruralni razvoj, a u pla-
nu je i gradnja temelja društve-
nog doma u Vitešincu.(ljr)

U punom jeku su radovi na 
gradnji vodovodne mreže u vi-
sokoj zoni dijela naselja Cerje 
Tužno i Lukavec, koji će osigu-
rati opskrbu vodom za oko 40 
vikendica i klijeti na području 
Tužanjskih Risnjaka te za još 
desetak vikend objekata na ad-
ministrativnom području općine 
Vidovec. Gradi se 4.780 metara 
vodovoda, a vrijednost radova 
je više od 988.000 kuna. Inve-
stitor su Ivkom vode, a u po-
stupku javne nabave posao je 
povjeren najpovoljnijem ponu-
đaču, Aquatehnici iz Varaždina.

U srijedu, 17. kolovoza, ovo 
su gradilište obišli gradona-
čelnik Milorad Batinić i njegov 
zamjenik Čedomir Bračko te di-

rektor Ivkoma Mladen Stanko i 
voditelj vodovoda i odvodnje u 
Ivkom vodama Dalibor Patekar:

-Iako su radovi zahtjevni, jer 
riječ je o cjevovodu dugom go-

Kod Severina u naselju Rado-
van u kolovozu su izvedeni radovi 
na uređenju oborinske odvodnje. 
Budući da dosadašnja odvodnja 
na tom lokalitetu nije više mo-
gla „prihvatiti“ velike oborinske 
vode, tijekom zadnjih nekoliko 
godina prometnica je uvelike 
oštećena.  Kako bi se to sprije-
čilo, postavljene su tri rešetke 
za prihvat oborina i spojene na 
postojeću odvodnju, a potom 
su raskopane površine sanira-
ne i položen je novi sloj asfalta. 

   Natječajni postupak za ove 
radove proveo je Grad Ivanec 
te posao povjerio Iskopima MS 

iz Vuglovca, kao najpovoljnijem 
ponuđaču. Vrijednost izvedenih 
radova je 106.650 kuna, a pokrio 

ih je Grad Ivanec iz Programa 
gradnje objekata i uređaja komu-
nalne infrastrukture.(ljr)

U subotu, 27. kolovoza, novim 
asfaltnim slojem „presvučen“ 
je kilometar županijske ceste 
Jerovec – Horvatsko (do hotela 
Orion). Investitor je županijska 
uprava za ceste, radove je izveo 
PZC, a njihova je vrijednost oko 
350.000 kuna.

Kolnik na toj dionici bio je 
doderan, u vrlo lošem stanju, a 
prometnica je sigurnosno bila 
opasna, jer poznato je da na 
tom, ravnom dijelu ceste vozači 
vole „nabiti“ gas i često razvijaju 
visoke brzine. Na njoj se dogodi-
la i teška prometna nesreća sa 
smrtnom posljedicom. O potrebi 

njene hitne obnove su predstav-
nici Grada Ivanca više puta raz-
govarali sa žUC-om.

Prometnica je sada obnovlje-
na, a iz žUC-a nastavak radova 
najavljuju iduće godine, kada će 
novi asfaltni tepih biti položen 
do rotora na području susjedne 

općine Klenovnik.
Na inicijativu Grada Ivanca, 

žUC je već izradio i projektnu do-
kumentaciju za cjelovitu rekon-
strukciju ove prometnice, koja 
uključuje i gradnju nogostupa i 
oborinske odvodnje te uređenje 
autobusnih stajališta. 

-Vjerujem da će žUC uspjeti 
osigurati financijska sredstva 
za gradnju nogostupa već iduće 
godine, a gradnju će s 25 posto 
sufinancirati Grad Ivanec. To je 
model po kome sa žUC-om već 
niz godina vrlo uspješno surađu-
jemo – izjavio je gradonačelnik.
(ljr)

U Mjesnom odboru Gečkovec 
izvedeni su radovi na uređenju 
oko 250 prometnice kroz nase-
lje. Ti su radovi nastavak proš-
logodišnjih, kada je zacjevljen 
manji vodotok, odnosno, kanal 
za oborinsku odvodnju na 400 
metara dugoj dionici na području 
Gečkovca i Vuglovca, koji je uče-
stalo poplavljivao cestu i gotovo 
je uništio. 

Sada je uređen posve nov 
„trup“ ceste, uređena je oborinska 
odvodnja, postavljeni su rubnjaci 
i položen je nov asfaltni tepih 
pa je cijelo ovo područje odmah 
dobilo urbanu vizuru. Obavljeni 
radovi vrijedni su 253.000 kuna.

-Zbog razlijevanja oborinskih 
i „dizanja“ fekalnih voda te ispu-
cale i dotrajale ceste, prijašnje 
stanje doista je bilo neizdrživo. 
Mještani su sada prezadovoljni, 
jer problem je riješen na najop-
timalniji način. Mali smo mjesni 
odbor, sa samo 93 stanovnika, 
imamo mnogo osoba u starijoj 
životnoj dobi i takvo kvalitetno 
rješenje puno znači našim gra-

đanima – izjavio je predsjednik 
Vijeća MO-a Gečkovec Vladimir 
Kocijan.

Ističući važnost uređenja ove 
ceste, kao glavnog pravca pre-
ma budućem društvenom domu 
koji će se još ove godine početi 
graditi za potrebe mjesnih od-
bora Gečkovec i Vuglovec, gra-
donačelnik M. Batinić naglasio je 
da ona ujedno spaja dvije župa-
nijske prometnice. Budući da je u 
međuvremenu žUC modernizi-
rao dio svoje ceste, oba naselja 
dobila su nove, modernizirane 
prometnice. Posao je obavio PZC 
Varaždin.(ljr)

Krajem kolovoza asfaltirano 
je oko 350 metara županijske 
ceste u Vuglovcu, i to od raskriž-
ja prema Gečkovcu do križanja 
s lokalnom cestom Lančić – 
Vuglovec – Kaniža. Usto, asfalti-
ran je i nastavak županijske ce-
ste prema mjesnom sportskom 
igralištu, sveukupno više od pola 
kilometra cesta u Vuglovcu.

Neposredno prije početka po-
laganja novog asfaltnog tepiha, 
dionicu su obišli gradonačelnik 
Milorad Batinić, njegov zamjenik 
Čedomir Bračko, ravnatelj žUC-a 
Tomislav Osonjački  s Mladenom 
Gregurom i Brankom Habekom iz 
PZC-a te se na licu mjesta dogo-
vorili o detaljima izvođenja rado-
va. Obilasku se pridružila i Ma-
rina Putar, predsjednica Vijeća 
Mjesnog odbora Vuglovec.

-Sa zadovoljstvom smo doče-
kali ove radove! Cesta kroz nase-
lje bila je u katastrofalnom stanju, 
puna udarnih rupa i oštećenja. 
To se naročito osjećalo zimi pa 
je zbog toga bilo puno problema 
u prometu. Novi asfaltni „tepih“ 
kroz naselje i pokraj igrališta puno 
će doprinijeti ne samo ugodnijoj 
vožnji, već i povećanju sigurnosti 
kretanja djece i mještana – poru-
čila je Marina Putar. 

Mještani su izrazili i zadovolj-
stvo najavljenim nastavkom ra-
dova na potoku Vuglovčak. Nai-
me, iz Ispostave Hrvatskih voda u 
Varaždinu uređenje daljnjih 300 
metara Vuglovčaka najavljuju 
još tijekom ovog mjeseca.(ljr)

Na zadovoljstvo mještana 
Kaniže, krajem kolovoza u tom je 
mjesnom odboru počela grad-
nja novog društvenog doma. U 
pratnji članova Vijeća Mjesnog 
odbora Zorana žunara i Gorana 
Kosa, gradilište su u utorak, 30. 
kolovoza, obišli gradonačelnik 
Milorad Batinić i nadzornik ra-
dova Mihael Cahun. 

Gradi se objekt površine 110 
četvornih metara s kuhinjom, 
dvoranom za sastanke, hod-
nikom, sanitarnim prostorom 
i natkrivenom terasom, a uz 
objekt će biti uređeno još 50 „kva-
drata“ nadstrešnice (pergola).

Vrijednost radova je 292.500 
kuna, a u cijelosti ih financira 
Grad Ivanec. Za izvođenje građe-

vinsko – obrtničkih radova pro-
veden je natječaj, a najpovoljniji 
ponuđač bio je Zidarsko – fasa-
derski obrt Dragutina Đurasa iz 
Margečana. S njim su potom 
ugovoreni građevinski i obrtnič-
ki radovi kojima će se omogućiti 
da se objekt još ove godine stavi 
„pod krov“. Idejni projekt doma 
izradio je Studio Nexar iz Ivanca. 

Gradonačelnik je prilikom 
obilaska gradilišta s predstav-
nicima Mjesnog odbora razgo-
varao i o uređenju okoliša, kako 
bi se uklonio višak zemlje oko 
doma, uredio prilaz postojećem 
sportskom igralištu i isplanirao 
teren radi uređenja dječjeg igra-
lišta.

Gradnja društvenog doma 

obradovala je stanovnike ovoga 
kraja, jer poznato je da Kaniža 
nema nikakvih društvenih pro-
stora. 

-Izbore održavamo u starim 
kućama, a sastanke mjesnog od-
bora po privatnim kućama i klije-
tima. Zbog nedostatka prostora 
nije moguće organizirati bilo ka-
kav vid organiziranog mjesnog 
društvenog života i okupljanja. 
Ali nakon uređenja doma to više 
neće biti tako! Pobrinut ćemo se 
da on postane okupljalište mla-
dih i svih drugih generacija naših 
mještana, kao i mjesto na koje-
mu će građani moći organizirati i 
svoja obiteljska i druga društve-
na okupljanja – poručili su Zoran 
žunar i Goran Kos.(ljr)

CERJE TUŽNO Ivkom gradi vodovod vrijedan gotovo milijun kuna

Krajem kolovoza asfaltirano 
je 250 četvornih metara staze 
na starom, zapadnom dijelu gro-
blja u Margečanu. Podsjećamo, 
na tom dijelu groblja su godina-
ma velike probleme pričinjavale 
podzemne vode koje su izbija-
le na površinu te poplavljivale 
staze i grobove. Stoga je najprije 
trebalo urediti drenažu i isušiti 
teren, a to je i učinjeno u proljeće 
ove godine. 

Tek nakon toga moglo se prići 
asfaltiranju. Temeljem provede-

nog natječaja, radove na asfal-
tiranju Ivkom je dodijelio Iskopi-
ma MS Miroslava Šoštareka iz 
Vuglovca. Vrijednost obavljenih 
radova je 35.600 kuna. 

Na groblju u Margečanu ove 
će se godine izvesti glavnina ra-
dova predviđenih sporazumom 
koji su još 2014. potpisali grado-
načelnici Ivanca i Novog Marofa 
Milorad Batinić i Darko Hrenić te 
direktor Ivkoma Mladen Stan-
ko, a kojim su se obvezali do 
2017. godine zajedno isfinanci-

rati građevinsko i hortikulturno 
uređenje groblja i asfaltiranje 
parkirališta. Prema informaciji iz 
Ivkoma, natječaj za asfaltiranje 
parkirališta je proveden, a radovi 
slijede još ovog mjeseca.(ljr)

Cjevovodom dugim 
4,8 km stiže voda u 
visoku zonu Cerja i 
Lukavca  ˝ Iz Ivkom voda poručuju da će 

radove nastojati dovršiti do kraja rujna

tovo 5 kilometara u visokoj zoni, 
kojim će voda stizati s izvorišta 
Bistrica na Ivančici, zasad sve 
ide po planu, a završetak grad-
nje očekujemo krajem rujna. 
Tekuća voda uvelike će olakšati 
funkcioniranje ovdašnjih vino-
gradara, a koliko je željno ljudi 
očekuju potvrđuje i podatak da 
su mnogi vlasnici klijeti već sa-
gradili vodovodne šahtove – re-
kao je M. Stanko.

-Drago mi je što je ovaj vo-
dovod prvi koji se gradi na ovom 
području, budući da za to dosad 
(zbog visine terena) nije bilo teh-
ničkih preduvjeta. Ovi radovi još 
su jedna potvrda dugoročne po-
litike koju Grad Ivanec vodi u su-
radnji s Ivkomom, a to je – osigu-

rati vodoopskrbu svakog objekta 
na gradskom području i omogu-
ćiti ravnomjeran razvoj. Voda za 
visoku zonu u svakom slučaju je 
dodana vrijednost ovome kraju 
i preduvjet za razvitak poljopri-
vrednih gospodarstava - nagla-
sio je gradonačelnik M. Batinić.

Izgradnjom vodovoda napo-
kon će se riješiti vodoopskrba vi-
soke zone Cerja Tužnog i Lukavca, 
gdje dosad, zbog visine toga pod-
ručja, nije uopće bilo lokalnih vo-
dovoda pa su građani muku mučili 
s dovozom vode, što je do izražaja 
najviše dolazilo u doba berbe. 

Iz Ivkom voda poručuju da će 
voda stizati s izvorišta Bistrica te 
da će se iz Lukavca „dići“ u viso-
ku zonu, gdje se nalaze klijeti.(ljr)
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Vodovod će zadovoljiti potrebe pedesetak 
klijeti i vikend objekata u visokoj zoni

VUGLOVEC Modernizirane županijske 
prometnice kroz naselje
Asfaltirano 
više od 500 
metara ceste 
kroz Vuglovec

Obilazak, dogovor i upute izvođačima neposredno uoči 
asfaltiranja ceste kroz Vuglovec
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KGEČKOVEC Sanirana nerazvrstana cesta 

Za uređenje ceste i 
odvodnje 252.380 kuna

 Uređenje ceste kao glavnog pravca budućem društvenom 
domu za Vuglovec i Gečkovec, financirao je Grad Ivanec

Nova cesta s riješenom 
oborinskom odvodnjom
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OSEČKA  Gradi se novi društveni dom u centru naselja

Grđan: I mještani će pomoći 
oko uređenja doma i okoliša

 ˝ Objekt ove godine 
ide „pod krov“, a 
kompletnu investiciju 
financira Grad Ivanec

U gradnju doma Grad je dosad uložio oko 300.000 kuna

KANIŽA Investicija vrijedna 292.500 kuna, kojom će se pre-
poroditi društveni život mještana

mjesni odbor 
Kaniža dobiva 
društveni dom

 ˝ Kaniža dosad nije imala baš 
nikakvih društvenih prostora, 
pa su građani izbore morali 
održavati u starim kućama Zidovi su podignuti, već se nazire da će dom u 

Kaniži biti vrlo lijepa i funkcionalna građevina
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Asfalt na kilometar dionice 
ceste Jerovec – Horvatsko

 ˝ Na inicijativu 
Grada Ivanca, ŽUC je 
već izradio i projekt za 
gradnju nogostupa, 
oborinske odvodnje i 
autobusnih stajališta uz 
ŽC Jerovec - Horvatsko

Već su izrađeni projekti gradnje nogostu-
pa i oborinske odvodnje, a gradnju će se 
25 posto sufinancirati Grad Ivanec
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Polaganjem novog asfaltnog sloja uvelike 
je povećana sigurnost na dijelu ceste na 
kojem vozači rado „nabiju“ gas

GROBLJE mARGEČAN 

Asfaltirano 250 m2 

grobljanske staze

 ˝ Natječaj za asfaltiranje parkirališta kod groblja je 
proveden, a u Ivkomu početak radova najavljuju u rujnu

Asfaltirana je grobljanska 
staza na zapadnom dijelu 
margečanskog groblja   
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RADOVAN Za odvodnju u Severinu 106.650 kn
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Nakon izvedenih radova, površine su sanirane i 
presvučene novim asfaltnim slojem

Radovi su zahtjevni, jer voda 
stiže s izvora udaljenog 
skoro 5 kilometara
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Cjelodnevnim rekreacijskim 
natjecanjima te nadmetanjima 
u starim seoskim i novoosmi-
šljenim zabavnim disciplinama, 
Stažnjevčani i njihovi gosti iz 
dijaspore i Gornjih Bogićevaca u 
nedjelju su, 21. kolovoza, uspješ-
no odradili svoje 9. stažnjevečke 
susrete. I pritom se dobro zaba-
vili, nasmijali brojne posjetitelje 
te se, nakon završne „mokre“ 
igre i dodjele nagrada, do sitnih 
sati nastavili zabavljati uz glaz-
bu Zagorskih veseljaka koji se za 
dobru atmosferu nisu „štedjeli“. 
Isto to važi i za natjecatelje svih 
dobnih skupina koji su cijeli dan 
prkosili natmurenom nebu (una-
toč lošim prognozama, vrijeme 
je ipak „izdržalo“) te odradili svih 
18 planiranih disciplina. 

Stažnjevečki susreti su na-
tjecanje na kojima sudjeluju 
samo mještani pa su u srčanim 
nadmetanjima snage odmjeri-
le ekipe iz tri kvarta i Dijaspora, 
a slijedom deset godina duge 
suradnje, domaćini su iznimno 

svojim susretima „pripustili“ i 
goste iz Bogićevaca.

Završnicu natjecanja u posli-
jepodnevnim satima pratio je i 
župan Predrag Štromar:

-Kako vas je samo lijepo vi-
djeti kako se družite svake godi-
ne potkraj ljeta! Često vas prati i 
pokoja kap kiše, ali ako je i nema, 
onda se Nikola Sedlar potrudi za 
„vatrogasni“ ugođaj – kazao je, 
među ostalim, Štromar, aludira-
jući na zadnju veselu igru, nakon 
koje su svi natjecatelji ostali mo-
kri od glave do pete. 

Domaćinima se obratio i gra-
donačelnik Milorad Batinić, re-
dovan gost Stažnjevečkih susre-
ta. Osvrćući se na vrijednost ove 
manifestacije, koja na Vinskom 
potoku okuplja  domaće i iselje-
ne mještane, u povodu idućih, ju-
bilarnih desetih susreta, najavio 
je gradnju nadstrešnice ispred 
objekta na igralištu, što su oku-
pljeni dočekali pljeskom.

   U ime organizatora, Udruge 
za šport i rekreaciju Stažnjevec, 

svima se obratio i njen predsjed-
nik Nikola Sedlar te proglasio re-
zultate. Pobjednik susreta i ove 
je godine ekipa Centra, druga 
je Dijaspora, treći Otok ljubavi, 
a slijede Na malenom brijegu i 
G. Bogićevci. M. Batinić je veliki 
(drveni!) prijelazni pehar uručio 
ekipi Centra, a primio ga je doa-

jen mjesnih igara Franjo Čaklec.
Uz doista velik trud i po-

sao što su ga i članovi UŠR-a i 
predstavnici MO-a na čelu sa 
Zvonkom Sedlarom uložili u or-
ganizaciju susreta, posebno tre-
ba istaknuti i doprinos vrijednih 
članica i mještanki. One su za 
natjecatelje ispekle brdo doma-

ćih kolača, pripremile im topli 
obrok i one su te kojima također 
pripada priznanje za već pozna-
tu stažnjevečku gostoljubivost. 

Time je Stažnjevec krenuo 
u susret idućim, jubilarnim 10. 
susretima za koje već planiraju 
neka nova iznenađenja (i ekipe).
(ljr)

   Čak 98 biciklista sudjelovalo 
je na 5. biciklijadi „Med skrajski 
bregi“ koju je u nedjelju, 28. ko-
lovoza, organizirao DŠR Salino-
vec u sklopu projekta Edukacija 
biciklista o boljoj uočljivosti u 
cestovnom prometu. Riječ je o 
poučnom projektu usmjerenom 
podizanju sigurnosti sudioni-
ka svih generacija, koji s 27.400 
kuna podupiru MUP i Zaklada 

za prevenciju kriminaliteta Sv. 
Mihovil. Podsjećamo, prvi dio 
projekta, u koji su bili uključeni 
učenici nižih razreda PŠ Salino-
vec, realiziran je u lipnju, dok su 
se u biciklijadu mahom uključili 
odrasli sudionici i mladež.

Uoči polaska, svim sudioni-
cima obratili su se voditelj pro-
jekta Kruno Poje, predsjednik 
DŠR-a Stjepan Hudoletnjak i po-
licijski službenik iz PP Ivanec Da-
vor Blaško. Biciklijada je održana 
na ruti dugoj 30 kilometara, a bi-
cikliste su na putu cijelo vrijeme 
pratila dva policijska vozila.

Svi sudionici dobili su prigod-
ne majice, reflektirajuće prsluke, 
stražnje bljeskalice i „mačje oči“. 
Nakon povratka za sve je bicikli-
ste osiguran topli obrok i osvje-
žavajući napici, a podijeljene su 
im i simbolične nagrade.

U biciklijadu su se uključili i 
članovi drugih DŠR-ova koji su 
ujedno bili partneri na ovom 
projektu, a to su UŠR Stažnje-
vec, DŠR Lančić - Knapić, USR 
Ivanečka željeznica i Udru-
ga građana Prigorec. Potporu 
ovom projektu pružio je Grad 
Ivanec.(ljr)

 Jedanaest ekipa s više od 450 
natjecatelja u nedjelju je, 7. kolo-
voza, ogledalo snage, spretnost 
i umijeće na 32. seoskim igrama 
starih sportova u Salinovcu koje 
je, slijedom tradicije stare više 
od tri desetljeća, i ovoga puta or-
ganizirao DŠR Salinovec uz nov-
čanu potporu pokrovitelja – Gra-
da Ivanca i Varaždinske županije 
te uz pomoć brojnih sponzora. 

   Pobjedničkim naslovom 
ponovno se okitila domaća eki-
pa, drugi je Stažnjevec, a treća 
Lepoglavska Ves. Četvrti je Lan-
čić – Knapić, a slijede Ivanečka 
željeznica, Poljana Biškupečka, 
Margečan, Bedenec, Prigorec, 
Kamenica i Gornji Bogićevci. 

   Natjecateljima je naruku 
išlo odlično vrijeme pa su odr-
žana nadmetanja u skoku s mje-
sta, bikovanju, bacanju kamena 
s ramena, potezanju štapom i 
užetom, u sastavljanju pluga, 
hodanju na štakama, penjanju 
na stup, nošenju košare na gla-
vi, trčanju u vreći, u vožnji živih 
tačaka i sastavljanju pluga. U 
posebnoj disciplini ogledali su 
se i „muzikanti“ seoskih igara koji 
su glazbenim nastupima svojim 
ekipama također donosili važne 
bodove. 

   Seoske igre otvorene su 
uvodnom svečanošću na sre-
dišnjoj bini gdje je okupljene 
pozdravio predsjednik Organi-

zacijskog odbora Stjepan Hudo-
letnjak:

-Ugodno sam iznenađen ve-
likim odazivom na ovogodišnje 
igre, koje su među najstarijima 
u Hrvatskoj i među najjačima na 
sjeveru naše zemlje. Činjenica da 
u našemu gradu aktivno djeluje 
čak sedam udruga za sportsku 
rekreaciju te podatak da na dr-
žavnim igrama čak 50 posto 
sudionika čine DŠR-i s područja 
Varaždinske rekreacije, najbolje 
pokazuju koliko se ovdje radi na 
popularizaciji sporta i rekreacije 
– naglasio je Hudoletnjak. 

   U ime Grada Ivanca nazoč-

nima se obratio dogradonačel-
nik Branko Putarek. Istaknuvši 
da su Salinovec i njegov DŠR 
među začetnicima seoskih iga-

ra u Hrvatskoj, naglasio je da 
su uspjesi što ih domaćini na 
tom polju ostvaruju na sličnim 
festivalima širom Hrvatske ja-

mac dobre budućnosti sportske 
rekreacije u Salinovcu i, ujedno, 
očuvanja starih običaja.

   Seoske igre otvorio je va-
raždinski dožupan Alan Košić, a 
svečanosti otvaranja nazočili su 
i dogradonačelnik Čedomir Brač-
ko, predsjednik Gradskog vijeća 
Edo Rajh, predsjednik i tajnik ZŠU 
Josip Šimunek i Boris Gotal i dr.

Nakon cjelodnevnih natje-
canja, uslijedilo je proglašenje 
pobjednika i dodjela nagrada, a 
potom je zabava je nastavljena u 
zabavnom štimungu, uz glazbu 
domaćih sastava i bogatu ugo-
stiteljsku i gastronomsku ponu-
du.(ljr)

OBAVIJEST GRAĐANImA 

Omogućite dimnjačarima čišćenje dimnjaka

IVANEČKI PLANINARI 
NA VRHU TRIGLAVA 

 Četvero ivanečkih planinara – troje iz Planinarskog klu-
ba Ivanec i jedan iz HPD-a Ivančica, u subotu su se, 20. ko-
lovoza, popeli na vrh Triglava. Najviši vrh Julijski Alpi osvojili 
su Krešimir Kolenko, Miljenko Levanić, Nikola Nišević i Jele-
na Nišević, kojoj je to ujedno bio prvi uspon na Triglav. 

Pravac kretanja bio je iz Pokljuke, preko Konjščice do 
Vodnikovog doma na Velem polju, zatim do doma Planika, 
nakon kojeg je uslijedio uspon na vrh. Nakon uživanja u ve-
ličanstvenim vidicima s 2.401 metra nad morem, ivanečki 
planinari vratili su se do PD-a Planika, gdje su i noćili. Zani-
mljivo je da su se na pohodu prema vrhu Ivančani susreli s 
grupom planinara iz Ljutomera, s kojima inače surađuju pa 
su tako dio puta pješačili zajedno. 

SALINOVEC Više od 450 natjecatelja na 32. seoskim igrama starih sportova

Dečki i puce 
odmjerili 
snage i 
umijeće u 13 
disciplina

 ˝ Slijedom 
dugogodišnje 

tradicije, Seoske 
igre i ove su godine 

održane pod 
pokroviteljstvom 

Grada Ivanca 
i Varaždinske 

županije

Sastavljanje pluga: 
Nekad težak rad za kruh 
svagdašnji, danas – zabavna 
disciplina
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Bikovanje – samo za 
najjače i najkršnije 
muževe

Do zadnjeg atoma snage…

Bacanje kamena s ramena jedna je od autentičnih disciplina 
proizašla iz nekadašnjih momačkih nadigravanja

DŠR SALINOVEC Na 30 kilometara dugoj ruti

Stotinjak sudionika na 5. biciklijadi „med skrajski bregi“
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Stotinjak biciklista 
sunčanu je nedjelju 
provelo na biciklističkom 
maratonu od 30 
kilometara

9. STAŽNJEVEČKI SUSRETI Pučka nadmetanja za veselje i dobro raspoloženje

Za jubilarne 10. susrete - nova 
nadstrešnica na Vinskom potoku

 ˝ Drveni prijelazni pehar je M. Batinić uručio 
ekipi Centra, a primio ga je doajen F. Čaklec

Kod bikovanja pucaju mišići i srca!

FO
TO

: B
. T

Ež
A

K

I ove je godine potezanje užetom bila 
najpopularnija disciplina

Prijelazni pehar F. Čaklecu uručio je 
gradonačelnikU „vatrogasnim“ disciplinama nitko ne ostaje suh
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Varaždinski Dimnjak, koji teme-
ljem koncesije Grada Ivanca obavlja 
dimnjačarsku službu na našem po-
dručju, od 1. rujna je počeo s obavlja-
njem dimnjačarskih usluga u novoj 
sezoni. Temeljem Odluke o obavlja-
nju dimnjačarskih poslova, vlasnici i 
korisnici stambenih zgrada, stano-
va, poslovnih zgrada i prostorija te 
korisnici drugih građevina i uređaja 
dužni su omogućiti redovito čišće-
nje i kontrolu dimovodnih objekata.

To znači da građani moraju 
koncesionaru omogućiti pregled 
i čišćenje dimovodnih objekata i 
uređaja za loženje, dati im podatak 
o njihovu broju i vrsti uređaja te im 
omogućiti pristup svakome od njih.

Stoga apeliramo na građane da 
poštuju svoje obveze, to više što se 
obavljanje dimnjačarskih poslova 
provodi u cilju zaštite života ljudi i 
imovine i otklanjanja uzroka opa-
snosti od požara.

Ukoliko korisnici ne dozvole pre-
gled i čišćenje dimovodnih objekata, 
čekaju ih novčane kazne. Sukladno 
kaznenim odredbama, novčanom 
kaznom od 500 do 5.000 kuna ka-
znit će se korisnik dimnjačarskih 
usluga – pravna osoba, dok će se 
novčanom kaznom od 100 do 1.000 

kuna kazniti i odgovorna osoba u 
pravnoj osobi. Iste kazne predviđe-
ne su i za građane. 

Godišnji plan obavljanja dimnja-
čarskih usluga na području grada 
Ivanca u sezoni 2016./2017. u inte-
gralnom je obliku dostupan na web 
stranicama Grada Ivanca www.
ivanec.hr Što se tiče rasporeda u 
rujnu i na početku listopada, iz Dim-
njaka poručuju da će do 10. rujna či-
stiti dimovodne objekte na području 
Mjesnog odbora Ivanec I, od 12. do 
19. rujna obići će MO Ivanec II, od 20. 
do 30. rujna na rasporedu je MO Iva-
nec III, dok je od 3. do 10. listopada 
na rasporedu MO Ivanec IV.

 ˝ Građani koji ne dopuste 
čišćenje dimnjaka platit će 
kazne od 100 do 1.000 kuna, 
dok se kazne za pravne osobe 
kreću od 500 do 5.000 kuna 
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Branitelju Romanu 
Ribiću, koji je kao pri-
padnik 7. gardijske bri-
gade poginuo u Oluji 14. 
kolovoza 1995. na knin-
skom bojištu, počast je 
odana na 21. godišnjicu 
pogibije, u nedjelju, 14. 
kolovoza. 

Uz rodbinu, kod nje-
gova groba na ivanečkom 
groblju okupili su se i 
predstavnici braniteljskih 
udruga, Gradskog vijeća i 
gradskog vodstva te mu 
uz molitvu koju je pred-
vodio ivanečki kapelan 
vlč. Petar Mlakar, zahva-
lili što je svojom žrtvom 
omogućio naš život u 
miru, slobodi i suverenoj 
državi. 

Osvrćući se na teži-

nu pogibije mladih lju-
di i činjenicu da pitanja 
zbog čega se to moralo 
dogoditi često osta-
ju bez odgovora, vlč. 
Mlakar podsjetio je da 

su branitelji žrtvovali 
svoje živote za obranu 
svoje domovine te da je 
njihova žrtva rezultirala 
obranjenom domovi-
nom i slobodom.

udrugebranitelji

Uspješnom organizacijom 
manifestacije Margetje – tak se 
negda delalo, Udruga građana 
Margareta ponovno se potvrdila 
kao glavni nositelj društvenog 
života Margečana, a Margetje 
kao glavna godišnja manifesta-
cija i čuvar narodne tradicije bel-
skoga i okolnog kraja. 

Prvoga dana, program je po-
čeo prikazom bogatstva što su 
ga na štandovima izložile brojne 
udruge, obrti, OPG-ovi, učeničke 
zadruge i umjetnici. Sajam sta-
rih obrta i vještina predstavljen 
je kod vodenice, a posjetiteljima 
je prezentirana i nova info plo-
ča koju je Margareta postavila 
u povodu 10. godišnjice svoga 
rada. Osim podataka o župi, mje-
stu, udruzi i Margetju, na njoj su 
istaknute i zanimljive povijesne 
činjenice o vitezovima te legen-
de o vješticama. 

Središnji dio manifestacije, 
demonstraciju starih vještina, 
priredili su kosač, zubačar i lon-
čar, a prikazana je i izrada stru-

goje, ružđenje kuruze, pletenje 
šibom te izrada lanenog platna. 
Naporan posao pranja rublja u 
Bednji uprizorili su članovi udru-
ga iz Prigorca i Gotalovca. 

U viteškom taboru smje-
štenom uz vodenicu, povije-
sna postrojba Viteškog reda 
sv. Nikole iz Varaždina pri-

kazala je umijeće u srednjo-
vjekovnim borbenim vješti-
nama. Glumci Viteškog reda 
priredili su i prikaz srednjovje-
kovnih pravnih običaja, odno-
sno kmetijske jagme i suđenja. 

 Priređen je i bogat popratni 
zabavni popratni program. Po-
sjetitelji su se mogli okušati u 

jahanju konja s obližnjeg Rancha 
Chivas, a djeca su se sjajno za-
bavljala na tradicijskom drve-
nom vrtuljku, preteči modernog 
„ringišpila.“

Ova velika manifestacija i ove 
je godine održana pod pokrovi-
teljstvom i uz novčanu potporu 
Grada Ivanca.(I. Peharda)

U nazočnosti brojnih vatroga-
saca i predstavnika gradskih i pri-
jateljskih DVD-ova, civilnih udru-
ga i drugih gostiju, DVD Margečan 
je velikom proslavom obilježio 
60. obljetnicu rada. Naglašava-
jući ponos svojim dobrovoljnim i 
humanitarnim radom te pomoći 
koju pružaju mještanima svoga 
kraja u nevolji, predsjednik DVD-a 
Davor Đuras posebnu je zahval-
nost izrazio članovima obitelji i 
roditeljima malih vatrogasaca, 
koji su budućnost društva i koji će 
u odrasloj dobi nositi njegov rad.

Tajnik DVD-a Zdenko Đuras 
osvrnuo se na početke njegova 
rada, na borbu za opstanak 60-
tih i 70-tih godina prošloga sto-
ljeća, kada je društvo ostalo bez 
doma, zatim, na angažman mla-
đih članova koji su krajem 70-tih 
godina velikim zalaganjem us-
pijevali doći do nužno potrebnih 

sredstava za rad DVD-a organi-
ziranjem vatrogasnih zabava te 
ga tako osoviti na noge. Unatoč 
svih teškoća, DVD se uspio opre-
miti minimalnom opremom, a 
novi razvojni zamah doživio je 
80-tih i početkom 90-tih, kada 
mu se pridružio veći broj članova. 

To je omogućilo intenzivniji ra-
zvitak vatrogasne djelatnosti, ali i 
uključivanje u natjecanja te poja-
čan rad s pomlatkom svih uzra-
sta. Z. Đuras podsjetio je i na opre-
manje društva voznim parkom.

U ime Grada Ivanca kao po-
krovitelja proslave, zamjenik gra-
donačelnika Čedomir Bračko je 
domaćinima čestitao na jubileju 
i zahvalio na humanitarnom 
angažmanu u spašavanju života 
ljudi i imovine. Čestitke DVD-u 
uputili su i predsjednici županij-
ske i gradske VZ Nedeljko Vukalo-
vić i Zvonko Videc te tajnik DVD-a 

Gačice Anđelko Brezovec.
Vatrogasni veterani
Zaslužnim je vatrogascima 

uručen niz priznanja. Josipu Vi-
dačeku dodijeljena je diploma za 
hrabrost i požrtvovnost na in-
tervencijama, čime je dobio pra-
vo isticanja srebrne vatrogasne 
plamenice. Brončane plamenice 
dobili su Mario Lacković, Ivica 
Lacković i Tomo Buhin.  Bronča-

ne vatrogasne medalje uruče-
ne su Davoru Đurasu, Zdenku 
Đurasu, Robertu Đurasu, Tomici 
Krznaru i Ivi Buhinu. Za 30 go-
dina rada u DVD-u spomenicu 
je dobio Darko Krznar, dok su 
za dugogodišnji operativni rad 
spomenice Vatrogasni veteran 
uručene Martinu Krznaru, Dra-
gutinu Đurasu, Stjepanu Đurasu 
i Stjepanu Vidačeku.(ljr)

 Obljetnica Draženove po-
gibije u nedjelju je, 8. kolovoza, 
obilježena i u njegovu rodnom 
naselju Gačice, u organizaciji 
DVD-a Gačice i UDVDR-a Iva-
nec. Nakon polaganja cvijeća 
i molitve na njegovu grobu te 
mise koju je vlč. Pakrac služio u 
kapelici u Gačicama, manifesta-
cija je nastavljena na mjesnom 
igralištu. Sve okupljene uvodno 
je pozdravio predsjednik DVD-a 
Gačice Franjo Piskač te najavio 
da će ovakve manifestacije po-
stati tradicija. Pokojnog Dražena 
potom se dirljivim riječima pri-
sjetio njegov školski kolega Juraj 
Vincek. Predsjednik UDVDR-a 
Ivanec Ljudvek Cikač najavio je 

nastavak aktivnosti na obilježa-
vanju sjećanja na Dražena, što 
uključuje i inicijativu da se po 
njemu imenuju mjesni sportski 
centar i škola. Zvonimir Kantolić, 
Draženov ratni kolega, u održa-
vanju uspomene na pokojnika 
domaćinima je ponudio surad-
nju Udruge veterana Gromova, 
a zahvalu organizatorima ma-
nifestacije uputio je i zamjenik 
gradonačelnika Čedomir Bračko. 
U nastavku je održana pokazna 
vatrogasna vježba ženske ekipe 
DVD Gačice i odigrana memori-
jalna nogometna utakmica u ko-
joj je ekipa Branitelja pobijedila 
domaćina, DVD Gačice, rezulta-
tom 4:1. 

GAČICE U rodnom naselju Dražena Šešeta

Školi i sportskom 
centru Draženovo ime

Izaslanstvo Grada Ivanca koje 
su predvodili dogradonačelnici 
Čedomir Bračko i Branko Putarek 
te gradski vijećnici, predstavni-
ci braniteljskih udruga i MO-a 
Margečan u ponedjeljak su, 8. 
kolovoza, položili cvijeće i za-
palili svijeće na grobu Dražena 
Šešeta te mu odali počast u po-
vodu 25. obljetnice pogibije. Još 
su jednom izrazili sućut rodbini 
pokojnika, koja se također oku-
pila na grobu. Dražen je, u dobi 
od samo 20 godina, poginuo 8. 
kolovoza 1991. u Gređanima kod 
Novske, kao pripadnik 2. GBR 
Gromovi. 

Molitvu za Dražena te za sve 
druge poginule i nestale brani-
telje predvodio je margečanski 
župnik vlč. Alojzije Pakrac, po-
ručivši da bismo svi trebali biti 
zahvalni na daru slobode koji 
su svojim životima izborili naši 
branitelji. Jer, kazao je, njihovom 
pogibijom nisu ugašeni samo 
njihovi životi, već su dokinuta i 
pokoljenja koja su trebali osta-
viti za sobom. Molilo se i za po-
ginulog branitelja Ivicu Cecelju 
(s područja Novog Marofa), koji 
počiva pokraj Dražena, a čija se 
rodbina također okupila na mar-
gečanskom groblju.(ljr)

mARGEČAN 25. godišnjica pogibije 
branitelja Dražena Šešeta

Draženovi sumještani dostojno su obilježili njegovu 25. godišnjicu pogibije
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Pokazna vježba ženske ekipe DVD-a Gačice
Mještani Dražena pamte 
po dobrom

Vlč. A. Pakrac: Budimo zahvalni poginulim braniteljima na 
daru slobode
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 ˝ Dražen je, u 
dobi od samo 20 
godina, poginuo 

8. kolovoza 1991. 
u Gređanima 
kod Novske, 

kao pripadnik 2. 
GBR Gromovi

Riječi utjehe uputio je vlč. Z. Gložinić

SJEĆANJE Počast poginulom 
branitelju Romanu Ribiću

„Tamo gdje čovjek završava, Bog počinje…“

IVANEC 

Tužno 
okupljanje 
na grobu 
Ž. Putara 
- Grdaka

U povodu obilježava-
nja 25. godišnjice pogibije 
željka Putara - Grdaka, 
u petak, 15. srpnja, u na-
zočnosti članova njego-
ve obitelji i rodbine na 
pokojnikovo posljednje 
počivalište na ivanečkom 
groblju u Ivancu položeno 
je cvijeće.

Izaslanstvo Grada 
Ivanca na komemoraciji 
je predvodila zamjenica 

predsjednika Gradskog 
vijeća Jasenka Friščić, a 
lampaše na željkovu gro-
bu zapalili su i predstav-
nici braniteljskih udruga, 
pojedini gradski vijećnici 
i prijatelji poginulog te se 

ponovno prisjetili bolnog 
16. srpnja 1991. godine, 
kada je njegov mlad život 
ugašen na bojišnici u Vi-
duševcu kod Gline. 

Molitvu na željkovu 
grobu predvodio je iva-
nečki župnik vlč. Zoran 
Gložinić, koji je uputio ri-
ječi utjehe majci i rodbini 
pokojnika te zahvalu svi-
ma koji održavaju sjećanje 
na poginule branitelje.

 ˝ Željkov 
život ugašen je 
na bojišnici u 
Viduševcu kod Gline

mARGETJE  Na glavnoj godišnjoj kulturno – zabavnoj manifestaciji margečanskog kraja

Kak se negda delalo živelo i 
delalo u bielskoj fari  ˝ Košnja, zubačenje, izrada 

strugoje, pranje rublja u Bednji – tek 
su neke vještine koje je prikazala 
margečanska Margareta i gosti

Na ponos svom mjestu – nastup margečanskih Margaretica
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Vrtnja na starinskom “ringišpilu” nikako se 
nije smjela propustiti

Zvonko Brežnjak prezentirao je novu info ploču Tak se negda na Bednji prao veš

GODIŠNJICA DVD Margečan obilježio 60 godina rada i djelovanja

DVD opstao zahvaljujući najupornijima 

Smotru DVD-a izvršio je dogradonačelnik Č. Bračko
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Čestitke
Na središnjoj bini pozdravne 

riječi brojnim posjetiteljima upu-
tila je predsjednica Margarete 
Ivana Karpov te zahvalila svima 
koji su pomogli u realizaciji Mar-
getja. Srdačno pozdravljajući 
građane i njihovu privrženost 
svojoj starini i običajima, 
gradonačelnik Milorad Batinić 
zahvalio im je na čuvanju tradici-
je, osobito starih obrta i vještina. 
Domaćinima, UG Margareta, 
čestitao je na uspješno orga-
niziranoj manifestaciji i na 10. 
obljetnici njihova rada te izrazio 
uvjerenje da ovoj udruzi tek sli-
jedi najplodnije stvaralačko raz-
doblje.    Pučko veselje potom je 
nastavljeno uz nastupe Marga-
retica i brojnih gostujućih KUD-
ova, a nastupili su i župski zbor 
sv. Margarete i Tamburaški sas-
tav Lirika. Na spomendan svete 
Margarete vlč. Alojzije Pakrac 
predvodio je svečano misno 
slavlje u župnoj crkvi.

Niz priznanja
Za uspješnih 10 godina u 

DVD-u spomenicu je dobi-
la Anamarija Đuras, dok su 
za 20-godišnji rad nagrađeni 
Martina Vidaček, Stjepan Vi-
daček ml., Ivica Lacković, Veli-
mir Vidaček, Tomislav Vidaček, 
Sanja Vidaček, Nikola Đuras, 
Dario Zagorec i Zdravko Copak. 
DVD Margečan je dodijelio i 
više drugih priznanja.
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U sklopu Margetja predstav-
ljena je monografija NK Mladost 
Margečan 1975. – 2015., izdana u 
povodu 40. obljetnice rada i dje-
lovanja kluba. Predstavili su je 
članovi uređivačkog odbora Ni-
kola Nišević i Martin Prašnjak te 
predsjednik kluba i glavni ured-
nik Ivan Vidaček. 

U monografiji s više od 200 
stranica, povijest kluba pri-
kazana je posebno po svakoj 
sezoni, od 1975./76. do lani, 
uključujući i 30-ak zapisnika s 
prvenstvenih utakmica, 70-ak 
novinskih isječaka i 118 foto-
grafija koje obuhvaćaju goto-
vo sve generacije seniorskih 
momčadi i mlade selekcije. Ri-
ječ je o prvoj publikaciji takve 

vrste koju je na području našeg 
grada izdala jedna sportska 
udruga, a uvedena je i u regi-
star NSB-a te dostavljena sve-
učilišnim knjižnicama u grado-
vima diljem Hrvatske.

Monografija je svjedočan-
stvo povijesti margečanske 
Mladosti i ujedno, poziv mlađim 
generacijama da nastave gra-
diti svoj klub. U ime grada Ivan-
ca, kao jednog od pokrovitelja 
monografije, dogradonačelnik 
Čedomir Bračko čestitao je do-
maćinima na dugogodišnjem 
uspješnom radu, o kojem svje-
doči i izdana monografija. Pro-
mociji su nazočili i čelnici ZŠU 
Josip Šimunek i Damir Friščić, 
dok je Pero žmuk uručio Ivanu 
Vidačeku priznanje žNS-a za 

uspješnih 40 godina rada.
Promociji je prethodila prija-

teljska nogometna utakmica iz-

među dvije klupske ekipe – Mla-
dost 1 i Generacija ’75/76. koja je 
završila remijem 6:6. (nn, ip)

Ivanečkim klubovima 50.000 kuna od HOO-a 
za nabavu sportske odjeće i opreme

U organizaciji braniteljskih 
udruga gradova Ivanca i Le-
poglave u petak i subotu, 19. i 
20. kolovoza, održane su ma-
nifestacije u znak sjećanja na 
vukovarske branitelje Stjepana 
Vusića, Tomu Jambora i Josipa 
Kapustića. Nakon polaganja 
cvijeća na njihova posljednja 
počivališta, na sportskom igra-
lištu u Jerovcu otvoren je 11. 
memorijalni nogometni turnir, 
manifestacija kojom organi-
zatori uspomenu na poginule 
branitelje prenose na mlade 
generacije.

Pozdravljajući sve okupljene 
i ističući da je idejni projekt ove 
manifestacije potekao od Hr-
vatskog časničkog zbora Ivanec, 
okupljenima se obratio Vladimir 
Debeljak, predsjednik Organi-
zacijskog odbora. Zahvaljujući 
svima koji su omogućili njegovo 
održavanje, a napose glavnim 
pokroviteljima – Gradu Ivancu 
i Gradu Lepoglavi – Debeljak je 
naglasio da je ovaj turnir zalog 
sjećanja i trajne uspomene na 
sve branitelje koji su darovali 
život za slobodnu i neovisnu do-
movinu. 

Nakon obraćanja lepoglav-
skog gradonačelnika Marijana 

Škvarića, turnir je otvorio grado-
načelnik Ivanca Milorad Batinić. 

Posebno pozdravljajući rodbinu 
poginulih, naglasio je da već 11. 
turnir zaredom govori da brani-
teljske udruge dobro izvršavaju 
zadaću koju su preuzele, a to je 
– ne zaboraviti na istinu o Do-
movinskom ratu:

- Ovakve manifestacije našu 
Hrvatsku čine čvršćom i jačom, 
pogotovo s obzirom na aspi-
racije susjedne države da sudi 
našim braniteljima koji su sudje-
lovali u obrani domovine. I upra-
vo zato vaša uloga i dalje ostaje 
važna, a to je da prenosite istinu 
o Domovinskom ratu te da s vri-
jednostima i idealima za koje su 
naši branitelji svoje živote ugra-
dili u temelje naše države upo-
znate mlade. Samo tako će oni i 
dalje nastaviti živjeti - poručio je 
Batinić.

Nakon toga je sin poginulog 
branitelja Stjepana Vusića, Kri-
stijan, uručio spomen plaketu i 
nogometnu loptu dječacima NK 
Ivančice i NK Lepoglave koji su 
odigrali revijalnu utakmicu. U 
njoj su s 5:1 slavili Ivančani. 

Na seniorskom turniru su-
djelovalo je deset momčadi. 
Pobjednik turnira bio je Dubra-
vec, drugi je DŠR žarovnica, a 
treći Gregur Invest & Plinmont iz 
Ivanca. U tradicionalnoj utakmici 
branitelja i njihove djece, rezul-
tatom 4:2 slavili su mlađi.

1. memorijalni turnir u spomen na 
poginule Ž. Putara Grdaka i R. Ribića 

Na igralištu u Bedencu odr-
žan je 13. memorijalni malono-
gometni turnir sjećanja na Tomu 
Petaka Trenera i Igora Huđa. Na 
turniru je sudjelovalo osam eki-
pa, a pobjedu je u finalu odnijela 
ekipa Klesarstvo Martinčević & 
Frizerski salon Tina, nakon pri-
petavanja u izvođenju jedana-

esteraca, s obzirom na to da je 
regularni dio završio remijem 1:1. 
Drugo mjesto osvojila je mom-
čad Gregur Investa, a treće Trgo-
vački centri Lexi. 

Najboljim strijelcem progla-
šen je Tomica Korpar iz Hudek 
Trgotransa, a najvratarom Alen 
Đurman iz pobjedničke ekipe.(ljc)

U rekreacijsku akciju 
Kretanje – zdravlje, koju 
je 33. put organizirao HPD 
Ivančica, uključilo se čak 
400 planinara i rekreati-
vaca koji su prekrasni ne-
djeljni dan iskoristili kako 
bi propješačili stazu od 
Ivanca preko žganog vina, 
Mrzljaka i Černih mlaka, 
sve do „krova“ Zagorja. 
Među izletnicima su bili 
i članovi DSR-a i udruga, 
koji su se uključili u natje-
canja na visećoj kuglani, 
skoku s mjesta, pikadu i 
potezanju užetom, sve to 
u više dobnih skupina i u 
muškoj i ženskoj konku-
renciji.

  Prvo mjesto osvojio je 
DŠR Lančić – Knapić, čija 
je ekipa brojila više od 60 
članova i simpatizera, a 
koji je izborio dva pehara i 
čak 19 medalja. Budući da 
je ta ekipa treću godinu 
zaredom bila pobjednička, 
u trajno vlasništvo je do-
bila veliki pehar. Druga je 
Udruga građana Prigorec, 
a treći DSR Salinovec.

Potporu za nabavu opreme dobio je i RK Ivančica

ZSU grada Ivanca ostvario je 
odlične rezultate na natječaju Hr-
vatskog olimpijskog odbora „Od 
športske škole do Olimpijskih iga-
ra“. Na spomenuti je natječaj ZSU 
kandidirao zajednički program 
nabave sportske odjeće i opreme 
za potrebe RK Ivančice i ženskog 

odbojkaškog kluba Ivanec te za 
njih ostvario 50.000 kuna novčane 
potpore!

Riječ je o programu iz kojeg se 
izdvajaju novčane potpore onim 
sportskim klubovima koji potiču rad 
s mladima i planski vode aktivnosti 
usmjerene povećanju broja spor-

taša i osnaživanju njihove uloge u 
razvoju sporta lokalne zajednice. 
Sama činjenica da su naši sporta-
ši ostvarili doista lijepu novčanu 
potporu pokazatelj je da je krovna 
nacionalna sportska organizacija 
prepoznala i nagradila kvalitetan 
rad ivanečkih sportskih klubova.

U organizaciji žOK-a Ivanec i UD-
VDR-a Ogranka Ivanec na Tenis centru 
je održan 1. memorijalni turnir u odbojci 
na pijesku u znak sjećanja na poginule 
branitelje željka Putara Grdaka i Roma-
na Ribića.

U konkurenciji 13 ekipa prvo mjesto 
osvojio je par Karlo Jakopović i Martin 

Anđel (Društvo za športsku rekreaciju 
Lančić – Knapić) koji je u finalnom meču s 
2:0 svladao par Ivan Hrg i Goran Šantalab 
(1 D). Treći su bili Vanja Kušen i Inka Inkret 
(Trololo).

Prvoplasirani su primili pehare koje im 
je, u ime organizatora, uručio Boris Ribić, 
brat pokojnog Romana.(nn)
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JEROVEC  Memo-
rijalni nogometni 
turnir u čast tri 
poginula vukovarska 
branitelja

„Ovakve manifestacije 
Hrvatsku čine jačom“

 ˝ S. Vusić, T. 
Jambor i J. Kapustić 
bili su pripadnici 
Zasebne postrojbe PU 
varaždinske koja je 
sudjelovala u obrani 
Vukovara od 11. rujna 
do 20. studenog 1991.
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Na turniru je sudjelovalo deset seniorskih momčadi

Turniru se tradicionalno odaziva i rodbina poginulih 
vukovarskih branitelja

Kristijan, sin poginulog 
policajca Stjepana Vusića, 
uručio je nagrade mladim 
nogometašima Ivanca i 
Lepoglave

BEDENEC Turnir sjećanja na 
Tomu Petaka i Igora Huđa

Turnir osvojila momčad HEW-a
7. memorijalni malonogometni turnir Nenad Geček

Momčad HEW-a Ivanec 
pobjednik je 7. memorijalnog 
turnira u malom nogometu 
koji je devet momčadi i ove 
godine posvetilo uspomeni 
na ivanečkog, prerano pre-
minulog nogometaša Nenada 
Gečeka.

HEW je u polufinalnoj uta-
kmici svladao Centar Škudar s 
1:0, dok je u finalnom razigrava-
nju između triju momčadi istim 
rezultatom porazio Drvodjelac, 
a potom i ekipu Itasa s uvjerlji-
vih 4:1. 

Drugo mjesto osvojio je Itas, 
koji je s 1:0 svladao Drvodjelac.
(nn)

Pobjeda je izborila 
momčad HEW-a, za koju je 

igrao i pokojni Nenad
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NK mLADOST 
U povodu 
obilježavanja 
40. obljetni-
ce uspješnog 
rada

Uz obljetnicu priređena 
monografija NK mladost

 ˝ Priznanje ŽNS-a 
za četiri desetljeća 
rada u ime NK Mladosti 
primio je Ivan Vidaček

Monografijom je obuhvaćena cijela klupska povijest
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NK Mladosti dodijeljeno je 
posebno priznanje ŽNS-a

REKREACIJA 33. akcija Kretanje - zdravlje HPD-a 
Ivančica, Maske i DSR-a Ivanec

Čak 400 rekreativaca i 
planinara na vrhu Ivančice

Kretanje – zdravlje 
jedna je od 
najdugovječnijih akcija 
HPD-a Ivančice
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Natjecanja na „krovu“ 
Zagorja privukla su 
velik broj natjecatelja 
svih dobih

Akcija je tako ponovno 
opravdala svoj glavni cilj, 
a to je popularizacija kre-
tanja i fizičke aktivnosti za 
sve uzraste, kao preduvjet 
očuvanja zdravlja. U akciju 
su se i ove godine uključi-
li članovi DSR-a Ivanec i 
Društva prijatelja narod-
nih običaja Maska.(ib)

 ˝ Glavni cilj akcije 
je popularizacija 
kretanja na otvorenom, 
planinarenja i 
sportske rekreacije

Iza ivanečkih odboj-
kašica dugo je i plodno 
sportsko ljeto, što potvr-
đuje i više odigranih tur-
nira u Ivancu i šire. Tako je 
mlada ženska ekipa igrala 
na turniru u mini-odbojci u 
Valpovu, za djecu u dobi od 
10 do 13 godina. Ivančanke 
su „dogurale“ do četvrtfi-
nala te, u konkurenciji 56 
ekipa, na kraju osvojile od-
lično peto mjesto.

U organizaciji žOK-a 
Ivanec, održan je i 4. otvo-
reni ženski turnir u odbojci 
na pijesku. Pobijedile su 
Inka Inkret i Tamara Đo-
longa koje su finalu svla-
dale Doroteju Rogina i Miju 

Galić s 2:0 u setovima. U 
susretu za treće mjesto, 
Andrijana Videc i Iva Šan-
talab su s 2:1 pobijedile 
DSR Lančić – Knapić, u 
sastavu Barbara Habek i 
Sara Gotal.  

Odbojkašice žOK-a, I. 
Šantalab, A. Videc, Karla 
Grudenić i Paola Gregur, 
sudjelovale su na 2. na-
cionalnom odbojkaškom 
kampu u Topuskom. Trajao 
je osam dana, a na njemu 
se okupilo 50 mladih igra-
ča iz svih krajeva Hrvatske 
koji su u radu s izbornici-
ma mlađih dobnih kate-
gorija upotpunjavali svoje 
odbojkaško znanje.

Nadalje, ekipa Ivanca u 
sastavu Erika Kljunić, Kar-
lo Jakopović i Ivan Hrg na 
turniru u odbojci na pije-
sku u Ludbregu osvojila je 
treće mjesto u konkuren-
ciji 16 ekipa iz Varaždinske 
i Međimurske županije.

Ekipa žOK-a sudjelo-
vala je i na Memorijalnom 
turniru u Nedelišću, i to 
u nogometu, odbojci na 
pijesku i u tenisu. Sara 
Bratković, Barbara Habek 
i Ivan Hrg bili su prvi u od-
bojci. U tenisu je naslov 
prvaka osvojio Hrg, drugi 
je bio Matija Balaš, a treći 
Petar Šumečki iz Ivanca.
(nn)

ODBOJKA Ivanečke odbojkašice i njihovi treneri na 
nizu ljetnih turnira i susreta
Turniri u Ivancu, Ludbregu, 
Valpovu, kamp u Topuskom  ˝ Najbolji 

na turniru u 
Nedelišću
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Prvim festivalom na-
rodne glazbe Ivanec fest 
2016. što ga je na sport-
skom igralištu u Punikvama 
organizirala Udruga glaz-

benika Veseljak, i ovo mje-
sto svrstalo se u popis na-
ših naselja koja su tijekom 
ljetnih mjeseci različitim 
manifestacijama obogatila 

društveni život građana. 
Da je priredba bila dobro 
prihvaćena, najbolje svje-
doči podatak da je nastupe 
domaćih glazbenih sastava 

na bini pod šatorom pratilo 
oko tisuću posjetitelja koji 
su se zabavljali uz glazbu 
Zagorskih bećara, Hau-
biksa, Faringaša, Kratkog 
spoja, Misterija, Danijela 
Češnjaja iz bednjanskih Ka-
valira i, dakako, domaćina 
iz udruge Veseljak.

U popratnom programu 
predstavili su se i članovi 
Društva prijatelja narodnih 
običaja Maska iz Ivanca, 
koji su prikazali pojedine 

stare običaje našega kra-
ja. Održavanje festivala, 
koji domaćini kane održati 

i iduće godine, pomogli su 
brojni sponzori, a među nji-
ma i Grad Ivanec.(ljr)

PRAVA RIBIČKA 
PRIČA
Pepi na suho 
izvukao 
grdosiju od 
dva metra

-Kad sam ga zvukel iz 
vode, nisam mogel vjerovati! 
Bil je tol’ki da ga je grdo bilo za 
videti – kazao nam je Stjepan 
Plahtarić, koji je u četvrtak, 25. 
kolovoza, iz Šanca na Omla-
dinskom bajeru izvukao soma 
teškog najmanje 65 kilogra-
ma, dugog 205 centimetara!

-Zakačil se na debelu gli-
stu, flaks 0,25, udica 1! I bil je 
dobar borac, van sam ga vu-
kel dobrih sat i pol, a i prijatelj 
je doma moral bežati po pod-
metač. Ovo mi je najveći ulov 
dosad – ponosno je kazao 
dugogodišnji ribič Pepi, inače 
član ŠRD-a Ivanec. Som je bio 
pravi riblji veteran, tvrdi, jer 
za dostizanje ovakve težine 
i duljine treba im između 15 i 
20 godina. 

  Sudbina ulovljenog soma 
je poznata. Završio je kao de-
licija na stolu obitelji, rodbine, 
brojnih prijatelja…(ljr)

I nakon 40 godina na hr-
vatskoj rock – sceni, Prljavo 
kazalište i dalje kraljuje! U 
petak, 26. kolovoza, „prljav-
ci“ su svojim nastupom „za-
palili“ i prepunu ivanečku 
gradsku špicu te na noge di-
gli sve generacije. 

Od samoga početka odu-
ševljena publika uglas je s 
Bodalcem, Hourom i druš-
tvom pjevala njihove bezvre-
menske hitove – Heroj ulice, 
Kiše jesenje, Lupi petama, 
Mojoj majci, Marina i broj-
nim drugima pa je 120 minuta 
sjajne koncerte atmosfe-
re naprosto proletjelo. Kao 
predgrupa, svirao je sastav 
Jam IT.

Koncert je organizirao 
Grad Ivanec.(ljr)

PUNIKVE  U organizaciji Udruge glazbenika Veseljak

Tisuću posjetitelja na 1. festivalu narodne glazbe 
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Dobra zabava uz 
domaće, svima poznate 
izvođače i zagorske 
hitove

Na bini nastupilo je sedam glazbenih sastava
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„Prljavci“ dvosatnim 
koncertom „zapalili“ 
prepunu gradsku špicu
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